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Návštěvníci výstavy „Zpět ke kořenům“. Foto R. Nelešovská.

Blížil se konec prázdnin a pro milovníky kolotočů a dalších pouťových 
atrakcí to znamenalo jediné: „Ve Kvasicích bude pouť“. 

V neděli 16. srpna 2009 ožilo „městečko“ velkým množstvím stánků s růz-
nými lákadly, kolem kterých nebylo možné projít a něco si nekoupit. Děti 
i mnozí dospělí neodolali jízdě na velkém či malém kolotoči, autodromu, 
zhoupnutí na lodi či dovádění na nafukovací skluzavce.

Už po 3 roky připravuje pro návštěvníky Kulturní komise při OÚ Kvasice 
doprovodný program. Letos to byly 3 výstavy zaměřené na historii. První, 
„Zpět ke kořenům“, nabídla zájemcům příležitost seznámit se s výsledky 
záchranného archeologického průzkumu, který předcházel výstavbě dál-
ničního uzlu Hulín – východ. Další dvě, „Historický vývoj radnice a zámku 
v Kvasicích“ a „Historie Kvasic“, zase ukázaly, že Kvasice mají bohatou 
a zajímavou minulost.

Pozvání na nedělní odpoledne přijaly také mažoretky „Kontrasty Hulín“ 
společně s dechovou hudbou Hulíňané. Mladá děvčata všem divákům 
předvedla, že to s klasickou hůlkou opravdu umí.

K večeru, kdy se mnozí loučili s příbuznými a známými, mohli jen kon-
statovat, že příští rok si pouť zase užijí.                         Renáta Nelešovská

Přijela pouť a lidí proud…

Pouťové atrakce. Foto R. Nelešovská.

Kvasická pouť. Foto R. Nelešovská.

Dechová hudba Hulíňané. Foto R. Nelešovská.

Mažoretky Kontrasty Hulín. Foto R. Nelešovská.
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Zprávy z obce

pokračování na str. 3

Vážení občané,
letní počasí a čas prázdnin a dovolených nám skončil a opět začíná 

pracovní nasazení k řešení vytýčených úkolů. Stavební práce, které měly po-
kračovat na revitalizaci náměstí stále nemohou být započaty a to z důvodů, 
o kterých jsme vás informovali v minulém čísle našich novin a to nevypsání 
výzvy regionálního operačního programu. Příznivá doba letních měsíců 
na provádění stavebních prací již uběhla a stále se vzdaluje myšlenka, kdy 
jsme si představovali v brzké době celé naše městečko zrekonstruované. 
I když máme stále mnoho práce na drobných opravách a úpravách majetku 
obce, stěžejním zůstává městečko udávající se svými historickými stavbami 
(zámek, kostel, radnice) ráz naší obce. 

Rada obce na červencovém jednání projednala smlouvu o bezúplatném 
převodu nemovitosti - parcely č. 178/1 od Úřadu pro zastupování státu ve 
věcech majetkových – část parku, který byl v majetku státu. Tato pozemková 
parcela o výměře 17795 m2 je součástí parku a při žádosti k revitalizaci 
náměstí a parku musela být vyňata pro první etapu. Žádosti o převod výše 
jmenované parcely do majetku obce byly podávány již za minulého vedení 
obce a převod je uskutečněn až v letošním roce.

V červnovém čísle Kvasických novin jsme vás informovali o zabezpečení 
dovážení obědů pro seniory naší obce, kteří vznesli požadavek odebírání 
obědů z kuchyně ZŠ. Rada obce projednala darovací smlouvu na příspěvek 
50.000,- Kč pro oblastní Charitu Kroměříž na nákup osobního automobilu 
do pečovatelské služby pro pracoviště Kvasice. Věříme, že senioři budou 
se službami spokojeni a práce ošetřovatelek bude snadnější. 

Také jsme vás informovali o investičním záměru na zateplení pavilonů 
A - D základní školy, které mělo být prováděné ze státních fondů. Jelikož 
provedený energetický audit, podle kterého se počítá finanční příspěvek, 
není pro nás příznivý a částka kterou musíme přispívat z našeho rozpočtu 
je značně vysoká, rada obce rozhodla, že pokud nebudou stanoveny výhod-
nější podmínky pro spoluúčast státu na realizaci zateplení, obec zaplatí 
pouze zpracování projektové dokumentace a energetický audit a o dotaci 
na zateplení ZŠ a MŠ žádat nebude. Současný stav tepelné izolace budovy 
ZŠ a MŠ po výměně oken a vstupních dveří a zateplení stropů odpovídá 
požadavkům energetických limitů. Celkové náklady na zateplení ZŠ jsou 
rozpočtovány na 9.600.000,- Kč a naše spoluúčast by byla 5.100.000,- Kč. 
Tuto částku nemůžeme z našeho rozpočtu investovat. Za posledních šest 
roků bylo investováno za naší spoluúčastí do budovy ZŠ cca 48 mil. Kč. 

Na jednáních rady je pravidelně projednávána otázka bytů. Jedná se 
o prodloužení nájemních smluv, drobné opravy bytového fondu a také 
zadávání zakázek odborných firmám. Z odborných prací byly provedeny 
výměny rýn a svodů na Cukrovaru, provedena nová elektroinstalace ve 
dvou bytech na Osmeku, zahájení vybudování parkovistě ve dvoře pošty 
pro nájemníky bytů a řada drobných oprav. 

V prázdninových měsících jsme zahájili práce na dobudování chybějícího 
chodníku v ul. Horní. Tyto práce provádí firma ZEMSTAV a při její realizaci 
vzniklo mnoho problémů. Především bylo nutné zde vyřešit v jaké úrovni 
bude chodník veden. Pozvolné vedení chodníku, které jsme zamýšleli, není 
z technických důvodů možné, protože pod tímto pozemkem jsou umístěny 
rozvody vody, plynu. Stavební práce v ochranném pásmu plynárenského 
zařízení je možné realizovat jen při dodržení velmi přísných podmínek. 
V opravách chodníků bychom chtěli dodržet harmonogram, který jsme 
si na počátku letošního roku zpracovali. Nyní bychom měli pokračovat 
s opravou chodníku na ulici Tlumačovská, který je ve velmi špatném stavu 
a nedá se používat. 

Občané, kteří často chodí na hřbitov za svými pozůstalými, musí v nynější 
době používat zadní bránu hřbitova a to proto, že se obec rozhodla, i když 
je jen nájemcem této lokality, opravit kamenné schodiště, které se začalo 
posouvat. Oprava schodiště je velmi náročná, hlavně na fyzické zatížení. 
Není a ani nemůže být používána žádná technika, protože usazování schodů 
a práce s tím spojené musí být prováděny v přesném časovém harmono-
gramu a technika by nás stála mnoho finančních prostředků. Máme velmi 

šikovné pracovníky obce a ti pod odborným vedením udělají kus pěkné 
práce. Naše pracovní činnosti na hřbitovním prostoru nekončí a ještě dlouho 
nebudou, protože jak jste si všimli, naši pracovníci postupně předlážďují 
všechny přístupové chodníky. Byly také generálně opraveny hřbitovní toale-
ty, které byly bez přívodu vody a ve velmi špatném stavu. Pokud nám bude 
přát počasí, budeme každou volnou chvíli věnovat těmto pracem. 

V posledním týdnu měsíce srpna byly dokončeny zemní práce na výkopu 
rybníků v lokalitě Cukrovar a ukončen odvoz zeminy na bývalou skládku 
Lochy pod Novou Dědinou. Důvodem vybudování trvalé vodohospodář-
ské stavby „Kvasické rybníky“ je zvýšení biodiverzity vznikem lokálního 
biocentra zadržením vody v krajině, a využití vytěžené zeminy jako nosný 
zdroj pro rekultivaci skládky Lochy. Docílí se minimálních nákladů na její 
přesun a dosud omezené využití podmáčených pozemků pro zemědělskou 
činnost. Stavba je situována mimo zastavěné území obce Kvasice, podél 
pravého břehu Panenského potoka, v lokalitě s místním názvem Mesla, 
směrem západním od rybníků stávajících. Tento záměr se skládá z několika 
objektů: Panenského rybníku horního s plochou hladiny 6.405 m2, Panen-
ského rybníku dolního s plochou hladiny 1.825 m2, nápusného objektu 
s potrubím a výpustného objektu s potrubím požerákového typu. Průměrná 
hloubka je 1,3 m a objem obou rybníků je 10 699 m3.

Maximální hloubka rybníků stanovená dle projektové dokumentace je 
2 m. Součástí stavby je ohumusování a ozelenění hrází a břehů výsadbou 
75 kusů stromů a 143 kusy keřů. Celkové projektované náklady stavby 
jsou 5 650 000,- Kč, z toho naše spoluúčast činí 530 000,- Kč. Stavba bude 
dokončena a částečně zavodněna do konce roku 2009. V mrazivém zimním 
období mohou být rybníky využívány k zimnímu sportu – bruslení.

Nový chodník v ulici Horní. Foto R. Nelešovská. Budování kvasických rybníků. Foto R. Nelešovská.

Oprava schodiště na hřbitově. Foto R. Nelešovská.
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Radostnou zprávu máme také pro naše milovníky jízdy na kole. Do konce 
měsíce září 2009 bude zprovozněna cyklostezka Kroměříž – Kvasice  - areál 
pro veřejnost. I když bychom raději uvítali zbudování cyklostezky Kvasice 
- Otrokovice po pravém břehu Moravy, máme i tak dobrý pocit, že občané 
mohou do Kroměříže jet na kole pěkným a klidným prostředím a hlavně 
s menším rizikem úrazu. Věříme, že v budování cyklostezky budeme po-
kračovat. Naše spoluúčast činí 1.330.000,- Kč. 

Vedení obce se od svého začátku působení zabývá problémem rekulti-
vace skládky Lochy. Protože dotaci na rekultivace skládek a odstranění 
nepovolených skládek je možné získat už jen v letošním roce, rada obce 
připravila projektovou dokumentaci a přihlásila se k výzvě Ministerstva 
životního o podporu v rámci Operačního programu životního prostředí. 
Žádost musí být podána do 30. 9. tohoto roku. 

V roce 2008 proběhlo několik jednání z iniciativy Rady obce Kvasice 
se společností E.ON Česká republika s.r.o. s cílem provést opravu nebo 
výměnu trafostanice T2 Pošta. Tato stávající trafostanice potřebovala nutně 
rekonstrukci. Z původního návrhu energetické společnosti provést novou 
opět sloupovou trafostanici byla nakonec odsouhlasena výstavba kioskové 
trafostanice s připojením vysokonapěťovými zemními kabely. Zmizely 
sloupy, venkovního vedení a místo nevzhledné konstrukce se v obci objevil 
pěkný, s okolím barevně sladěný domeček, který velmi příznivě mění vzhled 
vjezdu do obce a v neposlední řadě spolehlivost dodávky elektrické energie. 
Přestože tato realizovaná varianta kioskové trafostanice je několikanásobně 
dražší než sloupová, nestála tato stavba obec ani korunu. Celkové náklady 
uhradila společnost E.ON Česká republika s.r.o. Výše uvedená firma bude 
provádět výkopové práce na položení nového vedení kabelů el. energie, 
rozhlasu, veřejného osvětlení a přípoložky chráničky pro kabelový systém 
pod chodník na městečku od Renty až po Husův sbor. Mimo položení 
chráničky budou všechny práce provádět pracovníci E.ON. Za vstřícnost 
při řešení el. rozvodů v obci a za správnou volbu technologie jim patří dík 
nás pracovníků a také všech občanů naší obce. Žádáme také občany, kteří 
se budou pohybovat při výkopových pracech na městečku, aby dodržovali 
bezpečnost a byli opatrní, aby nedošlo ke zbytečnému zranění. 

Nedílnou součástí naší činnosti práce na úseku vzdělávání je starost 
o chod mateřské a základní školy. V této době musíme zpracovat nové zři-
zovací listiny, které jsou nedílnou součástí pro hospodaření těchto subjektů 
a upravují vztah mezi obcí a institucí. Projednáváme s vedením škol provoz-
ní nedostatky, stížnosti rodičů, dotazy a požadavky ostatních občanů. 

Po čase prázdnin a dovolených nastupuje čas, ve kterém je zapotřebí ještě 
do zimních měsíců provést hodně stavebních, sadových a údržbářských 
prací. Práce a starostí na chodu obce je stále mnoho, a proto vás žádáme 
o shovívavost a pochopení k naší činnosti.
Lubomír Musil, starosta   Božena Konečná, místostarostka

Budování kvasických rybníků. Foto R. Nelešovská.

Odpočivadlo u Svazarmu láká vandaly. Foto J. Brázdilová.

Nová trafostanice v ulici Kroměřížská. Foto R. Nelešovská.

Jak se odpady zpracovávají? 
Na úvod si zopakujme: Co je to 

recyklace?
Při recyklaci jsou zpracovány 

odpady na nové materiály. Každý 
z nás svým chováním přímo ovliv-
ňuje další „život“ odpadu - pokud ho 
správně roztřídíte, umožní tak jeho 
recyklaci a znovupoužití; pokud ho 
vyhodíte do popelnice, odpad se 
uloží na skládce nebo se jinak bez 
dalšího využití zlikviduje. 
Recyklace papíru 

Slisovaný sběrový papír poslouží 
k výrobě nového papíru, stejně jako 
když se vyrábí ze dřeva, přidává se 
do směsi na výrobu papíru. Papír je 
možné takto recyklovat asi pětkrát 
až sedmkrát. 

Výrobky z recyklovaného papíru: 
novinový papír, sešity, lepenkové 
krabice, obaly na vajíčka, toaletní 
papír apod. 
Recyklace skla 

Vytříděné sklo se rozdrtí a přidá 
do výchozí směsi k výrobě nového 
skla. Nejčastěji se takto vyrábí 
lahve na minerálky a pivo a jiné 
skleněné výrobky. Ušetří se při tom 
mnoho energie a surovin, přičemž 
sklo se dá takto používat vlastně 
donekonečna. 
Recyklace plastů 

Každý druh plastů je zpracováván 
jinou technologií, protože mají odliš-
né složení a vlastnosti. Z PET láhví 

Třiďte odpad, má to smysl
se vyrábějí vlákna, která se používají 
jako výplň zimních bund a spacáků 
nebo se přidávají do tzv. zátěžových 
koberců. Z fólií (sáčků a tašek) se 
opět vyrábějí fólie a různé pytle, 
např. na odpady. Pěnový polystyren 
slouží k výrobě speciálních cihel. Ze 
směsi plastů lze vyrábět odpadkové 
koše, zahradní nábytek, zatravňo-
vací dlažbu, protihlukové stěny 
u dálnic apod. 
Recyklace kovů 

Kovové odpady ze sběren druhot-
ných surovin či sběrných dvorů pu-
tují do hutí, kde se přetaví. Potraviny 
a barvy, které v nich zbyly, shoří 
při teplotě 1700°C. Z některých 
plechovek tak vznikne znovu stejný 
výrobek, nebo třeba různé odlitky, 
tyče a desky. 
Recyklace nápojových kartonů 

Nápojové kartony je možné re-
cyklovat dvěma způsoby:

V papírnách - papír tvoří většinu 
tohoto obalu, takže je možné ho 
zpracovávat stejně jako starý papír. 
Zbytky hliníku a polyethylenu lze 
využít přímo v papírně při výrobě 
páry nebo pro ohřev vody či dále 
zpracovat na palety apod. 

Na speciální lince - nápojové kar-
tony se rozdrtí a drť se za tepla lisuje 
do desek, které je možné použít 
např. jako stavební izolace. Taková 
linka funguje také v ČR. 

Zdroj: – inet-
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Usnesení
z 15. veřejného zasedání Zastupitelstva obce Kvasice,

konaného dne 18. června 2009
v 17.00 - 20.20 hod. v zasedací místnosti OÚ Kvasice

Rada obce se usnesla na svých pravidelných jednáních na těchto bodech

pokračování na str. 5

U s n e s e n í
z 60. jednání Rady obce Kvasice, konané dne 28. května 2009

  
530/ RO doporučuje ZO schválit celoroční hospodaření obce a závěrečný 
účet obce za rok 2008 včetně zprávy auditora o výsledku přezkoumání 
hospodaření obce za rok 2008.
531/ RO schvaluje ukončení nájemní smlouvy obecního bytu čp. 463 ul. 
Osmek s p. Josefem Tomaštíkem, Kvasice, Osmek 463 dohodou ke dni 
30. 6. 2009.
532/ RO schvaluje přidělení obecního bytu v domě čp. 463 ul. Osmek 
Libuši Šibíkové, Kvasice, Cukrovar 159 na dobu určitou jeden rok od 
1. 7. 2009.
533/ RO schvaluje přidělení obecního bytu v domě čp. 159 ul.Cukrovar 
Haně Brázdilové, Kvasice, Nová 416 na dobu určitou jeden rok od 1. 7. 
2009.
534/ RO souhlasí s postavením lešení na obecním pozemku parc. č. 153 
v k. ú. Kvasice před domem p. Jana Opravila, Kvasice, Parková 20 při 
splnění těchto podmínek: 1. Lešení ani provádění prací nebudou zasahovat 
do profilu komunikace. 2. Práce budou zahájeny 8. 6. 2009 a dokončeny 
22. 6. 2009. 3. Zelený pás a komunikace budou ihned po dokončení prací 
uvedeny do původního stavu.
535/ RO schvaluje rozhodnutí zadavatele – Obce Kvasice o výběru nej-
vhodnější nabídky na veřejnou zakázku malého rozsahu „Kvasice – ryb-
níky“. Nejvhodnější nabídku podala společnost Rovina a. s. Hulín.
536/ RO doporučuje ZO schválit vítěze výběrového řízení na realizaci 
stavby „Kvasice – rybníky“: firmu Rovina, a. s, Kroměřížská 134, Hulín 
za cenu 5.519.464,- Kč vč. DPH.
537/ RO schvaluje mandátní smlouvu mezi Obcí Kvasice a LM Enginee-
ring s. r. o. , Obvodová 3607/19, 767 01 Kroměříž na provedení investorsko 
– inženýrských činností při realizaci stavby „Kvasice – rybníky“ za cenu 
130.900,- Kč vč. DPH.
538/ RO souhlasí se stavebními úpravami v obecním bytě p. Dušana Mi-
chálka, Kvasice, Kroměřížská 459 za předpokladu, že budou provedeny na 
náklady nájemníka, rozsah prací bude konzultován se stavebním úřadem 
a nebude uplatňováno snížení nájemného. Před ukončením nájemního 
vztahu se byt uvede do původního stavu.
539/ RO nesouhlasí s prodejem obecního pozemku parc. č. 1467/3 v k. 
ú. Kvasice firmě NVB LINE s. r. o. z důvodu jiného plánovaného využití 
této plochy.
540/ RO doporučuje ZO schválit Nájemní smlouvu mezi Obcí Kvasice 
a Mysliveckým sdružením Kvasice.
541/ RO doporučuje ZO schválit dohodu o ukončení Nájemní smlouvy 
ze dne 25. 6. 2004 ve znění Dodatku č. 1 ze dne 3. 10. 2006 a Dodatku 
č. 2 ze dne 28. 5. 2007.
542/ RO schvaluje odměnu vedoucímu odboru p. Berdníkovi dle § 134 
zákona č. 262/2006 Sb., zákoník práce, ve znění pozdějších předpisů a § 
103 odst. 4 písm. b) zákona č. 128/2000 Sb., o obcích, ve znění pozděj-
ších předpisů ve výši 4.000,- Kč za plnění úkolů při realizaci revitalizace 
náměstí A. Dohnala v Kvasicích.
543/ RO schvaluje program veřejného zasedání ZO, které se uskuteční 
ve čtvrtek 18. 6. 2009 v 17:00 hod. v zasedací místnosti OÚ Kvasice 
s tímto programem: zahájení, kontrola usnesení, zpráva o činnosti rady 
obce, schválení převodu finančních prostředků ZŠ Kvasice, investiční 
záměr ZŠ Kvasice, odkup pozemků Bělovská, Krajina, závěrečný účet 
obce Kvasice, rozpočtový výhled 2010 - 2012, dodavatel stavby „Kvasice 
- rybníky“, dodatek změny ÚP č. 1 obce Kvasice, ukončení nájemní 
smlouvy MS Kvasice – Obec, nájemní smlouva MS Kvasice – Obec, 
diskuse, usnesení, závěr.
544/ RO doporučuje ZO schválení dodatku zadání změny územního plánu 
č. 1 o „upravení regulativů využití území v plochách pro bydlení.“

U s n e s e n í
z 61. jednání  Rady obce Kvasice, konané dne 11. června 2009

545/ RO schvaluje prodloužení nájemní smlouvy o jeden rok v obecním 
bytě čp. 642 ulice Husova, Kvasice, Mgr. Jiřímu Machovskému, Kvasice, 
Husova 642.
546/ RO souhlasí s dočasným oplocením na obecním pozemku parc. 
č. 1464 za účelem výstavby rodinného domu manželů Matulíkových na 
pozemku parc. č. 1934 oba v k. ú. Kvasice (ulice Mariánov) za podmí-
nek: 1. Dočasným oplocením nebude narušen povrch zámkové dlažby 
komunikace, 2. Po dokončení prací bude obecní pozemek uveden do 
původního stavu. 3. Stavebník zabezpečí viditelné označení překážky 
proti úrazu chodců.

547/ RO doporučuje ZO schválit čerpání příspěvku ZŠ Kvasice od zřizo-
vatele ve výši 85.000,- Kč na mzdové náklady v roce 2009.
548/ RO doporučuje ZO uznat usnesení MNV ze schůze konané dne 26. 
9. 1949 v Kvasicích na oddělení části pozemku parc. č. 1466 o výměře 94 
m2 a schválit jeho sloučení do pozemku parc. č. 325/2 oba v k. ú. Kvasice 
ve prospěch pana Jiřího a Zdeňky Rozsypalových, oba bytem Kroměříž, 
Havlíčkova 3362/54. 
549/ RO bere na vědomí Rozhodnutí Ministerstva kultury o poskytnutí 
příspěvku na obnovu soch. sv. Donáta a sv. Floriána před kostelem Na-
nebevzetí Panny Marie v Kvasicích ve výši 210.000,- Kč.
550/ RO schvaluje odstranění garáže na pozemku parc. st. 831 v k. ú. 
Kvasice na nádvoří pošty s tím, že veškeré práce potřebné k likvidaci 
stavby si provedou nájemníci domu čp. 318 svépomocí, bez nároku na 
odměnu a za dodržení bezpečnostních předpisů. O povolení odstranění 
požádá vlastník nemovitosti příslušný stavební úřad.
551/ RO doporučuje ZO schválit peněžní dar starostovi obce Lubomíru 
Musilovi ve výši 100 % měsíční odměny ve výplatě za měsíc červen 2009 
za aktivity spojené s ukončením stavby „Revitalizace náměstí Antoše 
Dohnala v obci Kvasice – 1. etapa“. 
552/ RO schvaluje rozpočtové opatření Obce Kvasice č. 6/2009.
553/ RO schvaluje Smlouvu o povolení provedení sjezdu na místní 
komunikaci ul. Mírová od novostavby rodinného domu na pozemcích 
parc. č. 889/3 a 884/2 oba v k. ú. Kvasice stavebníka p. Jany Peňázové, 
Kvasice, Čtvrtky 592 a přípojek vody, plynu a kanalizace na technickou 
infrastrukturu. Tato smlouva nenahrazuje územní rozhodnutí a stavební 
povolení (územní souhlas – ohlášení).
554/ RO doporučuje ZO schválit odkup pozemků parc. č. 1074/7, 1155/6, 
1155/19, 1155/23, 1163/1 a 1163/2 pro komunikaci lokality Bělovská a po-
zemky parc. č. 1015/4 a 1882/27 pro bydlení v lokalitě Krajina II, všechny 
v k. ú. Kvasice a ve vlastnictví pana Josefa Bartíka, bytem Pravčice 223, 
768 24 Hulín za celkovou cenu 143.925,- Kč.

188/ ZO bere na vědomí zprávu o činnosti rady obce
189/ ZO schvaluje převod finančních prostředků ZŠ Kvasice z Rezervního 
fondu do Fondu reprodukce investičního majetku ve výši 55.811,- Kč na 
nákup podlahového mycího stroje.
190/ ZO schvaluje čerpání příspěvku ZŠ Kvasice od zřizovatele ve výši 
85.000,- Kč na mzdové náklady v roce 2009.
191/ ZO schvaluje investiční záměr na stavební úpravy ZŠ Kvasice v rozsahu 
zateplení pavilonů A – D a rekonstrukce kuchyně.
192/ ZO schvaluje odkup pozemků parc. č. 1074/7, 1155/6, 1155/19, 
1155/23, 1163/1 a 1163/2 pro komunikaci lokality Bělovská a pozemky 
parc. č. 1015/4 a 1882/27 pro bydlení v lokalitě Krajina II, všechny v k. ú. 
Kvasice a ve vlastnictví pana Josefa Bartíka, bytem Pravčice 223, 768 24 
Hulín za celkovou cenu 143.925,- Kč.
193/ ZO schvaluje celoroční hospodaření obce a závěrečný účet obce za 
rok 2008 včetně zprávy auditora o výsledku přezkoumání hospodaření 
obce za rok 2008.
194/ ZO bere na vědomí Rozpočtová opatření č. 4/2009, č. 5/2009 
a č. 6/2009.
195/ ZO schvaluje rozpočtový výhled Obce Kvasice 2010 – 2012.
196/ ZO schvaluje Smlouvu o dílo č. 519/2009 „Kvasice – rybníky“ mezi 
Obcí Kvasice zhotovitelem Rovina, a.s, Kroměřížská 134, Hulín za cenu 
5.519.464,- Kč vč. DPH.
197/ ZO schvaluje dodatek zadání změny územního plánu č. 1 o „upravení 
regulativů využití území v plochách pro bydlení.“
198/ ZO bere na vědomí zprávu finančního a kontrolního výboru o auditu 
a hospodaření ZŠ Kvasice.
199/ ZO bere na vědomí zprávu finančního a kontrolního výboru o auditu 
a hospodaření MŠ Kvasice.
200/ ZO uznává - schvaluje usnesení MNV ze schůze konané dne 26. 9. 
1949 v Kvasicích na oddělení části pozemku parc. č. 1466 o výměře 94 m2 
a schvaluje jeho sloučení do pozemku parc. č. 325/2 oba v k. ú. Kvasice 
ve prospěch pana Jiřího a Zdeňky Rozsypalových, oba bytem Kroměříž, 
Havlíčkova 3362/54. 
201/ ZO schvaluje podmínky veřejné finanční podpory z obecního rozpočtu 
církvím a organizacím působících na území obce Kvasice a vyhrazuje si 
právo rozhodovat o přidělení jednotlivých veřejných podpor.
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U s n e s e n í
z 62. jednání Rady obce Kvasice, konané dne 25. června 2009

555/ RO zrušuje usnesení č. 533 z 60. jednání Rady obce Kvasice ze dne 
28. května 2009.
556/ RO schvaluje přidělení obecního bytu v domě čp. 159 ul.Cukrovar 
Renatě Daňkové, Sulimov 58 na dobu určitou jeden rok od 1. 7. 2009.
557/ RO schvaluje prodloužení nájemní smlouvy o jeden rok v obecním 
bytě v ulici Cukrovar čp. 159 v Kvasicích p. Jarmile Omelkové, Kvasice, 
Cukrovar 159.
558/ RO pověřuje místostarostku obce dořešením problematiky výměny 
elektroinstalace v obecním bytě čp. 463 v ulici Osmek nájemců manželů 
Šibíkových.
559/ RO zamítá žádost p.Drahomíry Opravilové o pronájem nebytových 
prostor na adrese Kvasice, A. Dohnala 16 třetí osobě.
560/ RO souhlasí s vrácením smluvní pokuty ve výši 100.000,- Kč man-
želům Matulíkovým, Kvasice, Družstevní 593.
561/ RO souhlasí s demontáží veřejného telefonního automatu u hasičské 
zbrojnice v Kvasicích. 
562/ RO schvaluje příspěvek 1.000,- Kč na vybudování babyboxu v Kro-
měříži.
563/ RO souhlasí s opravou žlutých laveček na náměstí A.Dohnala s tím, 
že kovové části budou opískovány, natřeny černou barvou a budou dány 
nové dubové desky.

U s n e s e n í
z mimořádného 63. jednání Rady obce Kvasice, konané dne 29. června 2009

564/ RO schvaluje Rozpočtové opatření Obce Kvasice č. 7/2009.

U s n e s e n í
z 64. jednání Rady obce Kvasice, konané dne 23. července 2009

565/ RO schvaluje „Kriteria pro přijímání dětí do MŠ Kvasice „.Schva-
luje poplatek na provozní náklady ve výši 300,- Kč/měsíc ve školní rok 
a 100,- Kč/měsíc v prázdninové měsíce. K projednání nedostatků zjiště-
ných Kontrolním výborem zastupitelstva obce Kvasice pověřuje pí. B. 
Konečnou a pana R. Šišku jednáním s paní Mgr. Hanou Soukupovou 
– ředitelkou MŠ. 
566/ RO schvaluje postavení lešení na obecním pozemku parc. č. 1451/4 
z důvodu zateplení domu p. Jitky Štěpaníkové č. p. 654 ul. Horní v termínu 
od 20. do 31. 7. 2009.
567/ RO schvaluje zateplení rodinného domku čp. 233 ul. Mariánov na 
obecním pozemku parc. č. 1464 v k. ú. Kvasice v tloušťce 5cm po celé 
délce fasády. 
568/ RO souhlasí se zabudováním plynového topidla do obecního bytu č. 
13 ul. Cukrovar 159 v Kvasicích v nejbližším volném termínu. 
569/ RO nesouhlasí s částečným vyrovnání vložených prostředků manželů 
Bartůskových na opravy a úpravy v bytu čp. 318 Kroměřížská. 
570/ RO schvaluje příspěvek do tomboly MS Kvasice na nákup dárkového 
koše do výše 1000,- Kč. 
571/ RO schvaluje Směrnici pro poskytování osobních ochranných 
pracovních prostředků, mycích, čistících a dezinfekčních prostředků, 
ochranných nápojů pro pracovníky Obce Kvasice.
572/ RO schvaluje smlouvu o dílo mezi obcí Kvasice a fi. LM Enegineering 
s. r. o. Obvodová 3607/19 Kroměříž na zpracování žádosti o dotaci v rámci 
OPŽP a zajištění dotačního managementu za cenu 29 750,- Kč.
573/ RO doporučuje zastupitelstvu schválit Darovací smlouvu s Policií 
ČR na nákup přístroje k provádění dechové zkoušky. 
574/ RO schvaluje prodloužení nájemní smlouvy o jeden rok paní Marii 
Skácelové v obecním bytě Cukrovar čp. 159 Kvasice. 
575/ RO schvaluje darovací smlouvu o převodu majetku HZS Zlínského 
kraje (hrazení, hrazení plovoucí, přívěs hadicový) na Obec Kvasice. 
576/ RO schvaluje fin. příspěvek ve výši 1000,- Kč na uspořádání akce 
„Sportovní hry seniorů“ v DZR Kvasice. 
577/ RO doporučuje ZO schválit Darovací smlouvu – finanční dar Oblastní 
charitě Kroměříž, Ztracená 63, příspěvek ve výši 50 000,- Kč na nákup 

osobního automobilu do Charitní pečovatelské služby.
578/ RO doporučuje ZO schválit smlouvu č. UZSVM/BKM/3846/2009-
-BKMM o bezúplatném převodu nemovitosti – pozemkové parcely č. 
178/1 v k. ú. Kvasice mezi obcí Kvasice a Úřadem pro zastupování 
státu ve věcech majetkových, Rabínovo nábřeží 390/42 Praha, pracoviště 
Kroměříž. 
579/ RO schvaluje výsledky inventarizace pokladní hotovosti a cenin za 
II. Q 2009 ZŠ, MŠ a Obce Kvasice. 
580/ RO bere na vědomí pořadí uchazečů na zakázku zpracování žá-
dosti o dotaci v rámci OPŽP a zajištění dotačního managementu, které 
stanovila na svém jednání ze dne 20. 7. 2009 hodnotící komise v tomto 
pořadí. 1. ENESA a. s. U Voborníků 852/10 Praha 9, 2. ENVIROS s. r. 
o. Na Rovnosti 1, Praha 3. 3. SEVEn, Středisko pro efektivní využívání 
energie, o. p. s.
581/ RO schvaluje uzavření mandátní smlouvy se společností ENESA 
a. s. U Voborníků 852/10 za cenu 527 170,- Kč včetně DPH na zpraco-
vání žádosti o dotaci v rámci OPŽP a zajištění souvisejícího dotačního 
managementu. 
582/ RO doporučuje ZO zrušit předkupní právo na pozemek parc. č. 1934 
v k. ú. Kvasice které je ve vlastnictví manželů Matulíkových, protože byly 
splněny podmínky kupní smlouvy ze dne 10. 12. 2008. 
583/ RO souhlasí se zbudováním kanalizační a vodovodní přípojky na 
pozemku parc. č. 1464 v k. ú. Kvasice za podmínek, že po dokončení 
stavebních prací bude pozemek uveden do původního stavu.
584/ RO schvaluje uzavření mandátní smlouvy se společnosti VEGI s. r. 
o. Obvodová 3469 Kroměříž na autorský dozor stavby Kvasice „Rybníky“ 
za cenu 47 362,- Kč včetně DPH. 

U s n e s e n í
z 65. jednání Rady obce Kvasice, konané dne 20. srpna 2009

585/ RO schvaluje pronájem pozemku parc. č. 147 v k. ú. Kvasice o plo-
še 268 m2 od Pozemkového fondu ČR, Husinecká č. 1024/11a, 130 00 
Praha, Žižkov.
586/ RO schvaluje vložení pozemku parc. č. 1471/2 v k. ú. Kvasice způsobu 
využití ostatní komunikace do pasportu místních komunikací obce Kvasice 
a jeho zatřídění do třídy III místních komunikací s názvem „Štěpnice“.
587/ RO schvaluje Rozpočtové opatření Obce Kvasice č. 8/2009.
588/ RO souhlasí s provedením přípojek vody, elektro, kanalizace, plynu 
a sjezdu na místní komunikaci přes obecní pozemky a komunikace parc. č. 
953, 1007/16 a 949/10 všechny v k. ú. Kvasice pro novostavbu rodinného 
domu ing. Josefa Stašiaka na pozemku parc. č. 949/12 v k. ú. Kvasice. 
Zemní přípojky budou provedeny přes komunikaci protlakem a zapraveny 
včetně zelených ploch do původního stavu a za podmínek uvedených ve 
smlouvě o povolení rozkopání.
589/ RO projednala cenové nabídky dvou firem na zpracování Provozního 
a manipulačního řádu na akci „Kvasice – rybníky“ a schvaluje smlouvu 
o dílo č. 09058 mezi Obcí Kvasice a firmou VEGI, s. r. o., Obvodová 
3469, 767 01 Kroměříž za cenu 39.032,- Kč vč. DPH.
590/ RO schvaluje Dohodu o nakládání s plastovými odpady mezi Obcí 
Kvasice a Bc. Evou Loučkovou, Kroměřížská 318, Kvasice (provozovna 
masáží A. Dohnala 25) a stanovuje poplatek na rok 2009 ve výši 100,- 
Kč/rok. Poplatek za popelovou nádobu na smíšený odpad bude uhrazen 
dle vyhlášky o odpadech.
591/ RO schvaluje příspěvek do tomboly na Rybářské závody na Štěrkovišti 
ve výši 1.000,- Kč.
592/ RO doporučuje ZO schválit Dodatek č. 2 Smlouvy o vytvoření dob-
rovolného svazku obcí „Sdružení obcí pro rozvoj Baťova kanálu a vodní 
cesty na řece Moravě“.
593/ RO schvaluje přidělení obecního bytu v domě čp. 463 ul. Osmek Haně 
Brázdilové, Kvasice, Nová 416 od 1. 9. 2009 na dobu určitou jeden rok.
594/ RO schvaluje Dodatek č. II ke smlouvě o nájmu nebytových prostor 
mezi Obcí Kvasice a Drahomírou Opravilovou, Karolín 40, který se týká 
pronájmu jedné místnosti provozovny kosmetiky na adrese Kvasice, A. 
Dohnala 16 o výměře 32 m2 Davidu Opravilovi, Karolín 40.

202/ ZO schvaluje peněžní dar starostovi obce Lubomíru Musilovi ve výši 
100 % měsíční odměny ve výplatě za měsíc červen 2009 za aktivity spojené 
s ukončením stavby „Revitalizace náměstí Antoše Dohnala v obci Kvasice 
– 1. etapa“. 
203/ ZO ukládá kontrolnímu výboru provést kontrolu přijímacího řízení 
pro školní rok 2009/2010 v MŠ Kvasice v termínu do 10. 7. 2009.
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Dračí lod na řece Moravě ve Kvasicích. Foto J. Brázdilová.

Cyklostezka bude sloužit veřejnosti. Foto J. Brázdilová.

Vůbec poprvé po Baťově kanále plula dračí loď, její čtyřdenní putování 
po kanále a řece Moravě bylo zahájeno ve čtvrtek 11. června 2009 v Kro-
měříži. 

Dračí loď byla na vodu slavnostně spuštěna u kroměřížského přístavu 
na Erbenově nábřeží. Plavba začínala v Kroměříži a končila v Hodoníně. 
Po startu v 16.30 hodin dračí loď zamířila po proudu do Kvasic, a první 
den zakončila u jezu v Bělově. Následující den dračí loď pokračovala do 
Otrokovic, Napajedel, Spytihněvi, Babic, Starého Města a v závěru druhého 
plavebního dne zamířila loď do Kostelan nad Moravou. V sobotu 13. červ-
na 2009 plavba pokračovala startem z Kostelan a vedla přes Nedakonice, 
Uherský Ostroh, Veselí nad Moravou do Vnorov. Poslední den plavby se 
vydala dračí loď z Vnorov přes Strážnici, Petrov, Sudoměřice, Skalici a svou 
pouť zakončila loď v Hodoníně. 

Dračí loď pohání pouze lidská síla. Základ posádky tvoří dvacet pádlařů, 
kterým udává hlasitý buben pravidelný rytmus. Loď je kormidlována po-
dobně jako benátská gondola. Během jízdy byla loď na kanále nejen vidět, 
ale díky netradičnímu bubnu i dost daleko slyšet. Posádka dračí lodi Draci 
Bystrc musela během jízdy překonat i dvě překážky po souši. Nejdřív loď 
přenášeli přes Bělovský jez a potom ve Skalici na kanál Radějovka.

Ze zdroje inet zpracovala Jana Brázdilová

Plavba dračí lodi po Baťově kanále

Mezi Kroměříží a Kvasicemi 
vrcholí výstavba nové cyklostezky, 
která bude součástí evropské cyklis-
tické sítě Euro Velo vedoucí od Baltu 
k Jadranu. Práce byly zahájeny letos 
v dubnu a do konce roku by měla 
být hotova stavební část projektu. 
Budování cyklostezky je přitom 
jednou z největších investičních akcí 
tohoto roku v Kroměříži.

Podle manažerky projektu Ivety 
Staňkové práce začaly v dubnu vy-
měřením trasy a zemními pracemi. 

Podél Moravy úspěšně roste cyklostezka z Kroměříže do Kvasic

„Následovalo zpevňování terénu, 
pokládka obrubníků, hotová je 
i lávka přes potok Kotojedka,“ 
uvedla Iveta Staňková. Podle ní je již 
v kilometrovém úseku ve směru od 
Trávnických Zahrádek položen i ži-
vičný povrch. V ostatních částech 
celého více než pětikilometrového 
úseku se však stále naplno pracuje. 
„Stavební práce budou hotové do 
konce letošního roku. Na jaře dojde 
ještě k úpravě zeleně a instalaci 
odpočívadel, dopravního značení 

a dalšího mobiliáře. Hotovou cyk-
lostezku bychom měli předat do 
užívání v dubnu,“ prozradila Iveta 
Staňková. 

Cyklostezka povede z Kroměříže 
podél pravého břehu řeky Moravy až 
k fotbalovému hřišti v obci Kvasice. 
Celkové náklady na výstavbu dosa-
hují téměř částky 30 milionů korun. 
Stěžejní část, konkrétně 24,3 milio-
nů, pokryje evropská dotace v rámci 

Regionálního operačního programu 
Střední Morava, kterou získalo 
město Kroměříž. Obec Kvasice spo-
lufinancuje stavbu částkou 1 milion 
300 tisíc korun a zbývající sumu 4,2 
milionu korun hradí kroměřížská 
radnice ze svého rozpočtu. Dotaci 
na tento projekt přislíbil i Státní 
fond dopravní infrastruktury.

Mgr. Pavel Zrna
tiskový mluvčí Městského úřadu Kroměříž

Celkem přestupků 76
z toho v dopravě – řešeno blokovou pokutou 64

Přestupky řešené blokovou pokutou
Nepovolené úpravy vozidla 3
Řidič nedal přednost v jízdě 2
Spolujezdec nebyl připoután 2
Řidič nebyl připoután 13
Nepřizpůsobil jízdu, smyk na kluzkém povrchu, poničení dopravní značky 1
Nepřizpůsobil jízdu, smyk na kluzkém povrchu, narazil do stromu 1
Nepřizpůsobil jízdu, smyk na kluzkém povrchu, sjel do příkopu 1
Technický stav vozidla 20
Nepředložil zelenou kartu 3
Nepředložil řidičský průkaz 2
Neúplná povinná výbava 2
Telefonování za jízdy 2
Neměl rozsvícená světla 5
Nevěnoval se plně řízení a zezadu narazil do vozidla 1
Překročení rychlosti o méně než 20 km/h v obci 4
Cyklista neměl rozsvícená světla 1
Stání v odbočovacím pruhu 1
Celkem 64
  
Další přestupky – celkem 12: 
9 x přestupek proti majetku: 
- natankoval a odjel (dva případy) – škoda za 1.800,- Kč
- poškození vstupních dveří do prodejny potravin – škoda za 100,- Kč
- výměna bankovek na čerpací stanici (měnil, měnil, až obsluha přišla o 4.000,- Kč)
- odcizení finanční hotovosti z volně odložené peněženky v obchodě
- přisvojení si cizí věci – mobil na tanečním parketu – škoda 2.000,- Kč
- drobná krádež (3 případy)
1 x Ostatní přestupky proti pořádku ve státní správě a přestupky proti 
pořádku v územní samosprávě: - pokousání psů
1 x Přestupek proti občanskému soužití: - napadení v restauraci
1 x Přestupek proti bezpečnosti a plynulosti provozu na pozemních komu-
nikacích:  - cyklista jel pod vlivem alkoholu

Celkem trestných činů: 10
Ve třech případech jde o vloupání do osobních automobilů, zloděj si 

odnesl kabelku, batoh a v jednom případě autorádio s přehrávačem DVD, 
bundu, sluneční brýle v hodnotě 14.000,- Kč. 

Dále vloupání do novinového stánku, zloděj si odnesl 220 krabiček ciga-
ret, zapalovače a finanční hotovost – škoda přes 35.000,- Kč a vloupání do 
mysliveckého zařízení, tady lapka odcizil alkohol a dárkový koš. 

Dvakrát policisté řešili zpronevěru – škoda 300.000,- Kč a ve druhém 
případě 136.834,- Kč. 

V jednom případě se jedná o trestný čin zanedbání povinné výživy – škoda 
bezmála 90.000,- Kč.

Nehodovost v Kvasicích
Celkem 3 dopravní nehody, které si vyžádaly 4 lehká zranění. Jednou 

dopravní nehoda, kdy byla pozitivní dechová zkouška na alkohol. 
Celková hmotná škoda na automobilech: 75.500,- Kč

nstržm. Ing. Barbora Balášová, Preventivně informační skupina
obvodní oddělení Kroměříž

Zpráva Policie ČR za I. polovinu roku 2009
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Výstava: Historický vývoj radnice a zámku v Kvasicích. Foto R. Nelešovská.

Výstava „Zpět ke kořenům“. Foto M. Hájková.

Život člověka je často symbo-
lizován stromem. Je to prastará 
idea. Znázorňuje dva póly růstu: 
směřování vzhůru a čerpání síly 
z hloubi země.

Výstava, která byla otevřena 
o kvasické pouti na obecním úřadě 
nám už svým názvem chtěla tuto 
skutečnost ozřejmit. Tato jedinečná 
výstava podávala zprávu o archeo-
logických nálezech objevených při 
záchranném archeologickém prů-
zkumu v lokalitě budoucí dálnice 
u Hulína.

K výstavě „Zpět ke kořenům“
Návštěvníci byli určitě překvapeni 

rozsahem nalezišť a množstvím 
vzácných nálezů z různých vrstev 
kultur z doby bronzové. Přitom 
bylo odkryto pouze území, které leží 
přímo v trase budoucího staveniště. 
Velkým překvapením je nález řím-
ského vojenského tábora. V mnoha 
hrobech z laténské kultury byly 
nalezeny zlaté šperky.

Mohli jsme ocenit práci archeo-
logů, probíhající za každého počasí 
na rozsáhlém nalezišti. Popřemýšlet 
o tom, proč se člověk stále ptá a hle-

dá odpověď na otázku „odkud jsme, 
kdo jsme a kam směřujeme“.

Archeologický průzkum proká-
zal, že území kolem řeky Moravy, 
ve kterém žijeme, bylo od hlubin 
věků stále znovu a znovu osidlo-
váno různými lidskými skupinami 
a rody –„kulturami“. Výstavu při-
pravila Obec Kvasice ve spolupráci 
s Městem Hulín a Archeologickým 
centrem Olomouc s podporou Zlín-
ského kraje.

Doplňkem byla výstava o historii 
kvasické. Ocitli jsme se v době 
o téměř dvě tisíciletí později. Ná-
rodní památkový ústav v Kroměříži 
poskytnul obci Kvasice fotodoku-
mentaci, pořízenou při rekonstrukci 
kvasického zámku. 

Zajímavou památkově chráněnou 
budovou je také č. 18, obecní úřad, 
původně tzv. „Najmonovský svo-
bodný dvůr“.

Poprvé byl zveřejněn stavebně 
historický průzkum autorů Martina 
Čihalíka, Simony Pechové a Evy 
Staňkové, který dokazuje, že v celé 
budově se zachovala původní ba-
rokní dispozice. Zdivo je původní. 
Také řada původních detailů, 2 
barokní okna a renesanční kovové 
dveře. Původní fasáda byla necitlivě 
zničena.

Historie tohoto dvorce, který 
byl patrně dobře opevněn, vypráví 

lidsky zajímavý životní příběh 
dvou žen, Anny Najmonky a Aliny 
Bruntálské, paní kvasického panství. 
Tento příběh zachycený paní Kvě-
toslavou Koutňákovou v knize Paví 
pero, vypovídá hodně o poměrech 
v době pobělohorské na Moravě.

Do historie Kvasic jsme měli 
možnost nahlédnout na vlastní 
oči při rekonstrukci kanalizace na 
městečku v Parkové ulici podél 
Najmonovského dvora – obecního 
úřadu-směrem do parku.

Potvrdila se badatelská práce 
v archívech pana Aloise Řehůřka, 
který našel ve výkopu část vrtané-
ho dřevěného potrubí, kterým se 
přiváděla voda do zámku z výše 
položených rybníků. Poslední byl 
ve Starém dvoře.

Pan Alois Řehůřek také objevil pí-
semné prameny, hovořící o koupích 
a prodejích Najmonovského dvora, 
a také celý text darovací listiny Jana 
Rottala Anně Najmonce z r. 1649.

Až uslyšíte zvonit zvon z hor-
ního kostela, tak si vzpomeňte, že 
je to ten, který kostelu darovala 
Najmonka.

Doufám, že výstavu navštívili i ně-
kteří školáci, že oslovila i pedagogy, 
neboť „Kultura je kontinuita nikoliv 
pokrok odtržený od kořenů“. (Carl 
Gustav Junf)          Marie Šuterová

Dne 18. 8. 2009

Otázky pro zastupitele
Redakce Kvasických novin zavedla v Kvasických novinách rubriku 

„Otázky pro zastupitele“, kterou slibovala jako pravidelnou. Podvakrát se 
ve dvou číslech objevila. Během 1/2 roku – Kvasické noviny jsou čtvrtlet-
ník – někteří zastupitelé odpověděli na celkem 4 otázky. V minulém čísle 
z června 2009 jsem tuto rubriku nenašla.
Můj dotaz zní: Proč?
Spekuluji-li, nabízí se tyto možnosti:

1. Někdo tak rozhodl. Ale v usnesení rady ani zastupitelstva o tom není 
zmínka. Z toho vyplývá, že odpovědnost za zrušení rubriky nese Redakční 
rada Kvasických novin

2. Zastupitelé žádné odpovědi nezasílají, či odpovídat nechtějí. Je příliš 
zatěžující napsat odpovědi na 2 otázky za 1/4 roku?

3. Redakce nemá otázky, nebo invenci.
Z pravidelně publikovaných odpovědí lze vyčíst o osobnostech jednotli-

vých zastupitelů poměrně hodně:
- To jak uvažují, jaké hodnoty preferují, jaké vize předkládají, jaké cíle 

si kladou.
- Kde vidí aktuální problémy, jaké mají návrhy na jejich řešení, zda jsou 

nápadité, kreativní, aktivní.
- Zda umí komunikovat jak mezi sebou, tak s občany, zda jsou otevření 

a umí naslouchat a adekvátně reagovat.
Máme před volbami. V příštím roce budou komunální volby.
Pro občany voliče je při rozhodování koho volit a koho ne velmi důležité 

kdo je kdo, a co lze očekávat od těch, kteří mají moc rozhodovací a ovlivňují, 
jak bude život v obci vypadat.

Jak je možné, že ti, kteří chtějí opět kandidovat do komunální politiky 
sami neusilují o to prezentovat své myšlenky prostřednictvím tiskového 
média? Protestoval už někdo proti zrušení rubriky?

Po tisku, i po místním plátku, požaduji informace. Novinářům se říká 
hlídací psi demokracie. V zastupitelstvu máme samé demokraty: občanské, 
sociální a křesťanské. Na otázku „Kdo z vás není demokrat“ by se určitě 
nikdo nepřihlásil. Demokracie je diskuze, prohlašoval stručně TGM. Ale 
i s občany!                                                                         Dne 19. 8. 2009 

Marie Šuterová

Odpověď Redakční rady Kvasických novin
Vážená paní Šuterová,

„Otázky pro zastupitele“ byla nová rubrika novin, neslibovali jsme ovšem její 
pravidelnost. Hlavní myšlenkou bylo, aby sami občané dávali otázky zastupite-
lům. Ze strany občanů nebyla ale žádná odezva, takže tvorba otázek zůstala 
na redakční radě. A to nebylo hlavním cílem rubriky. 

Při pracovní schůzce (proto není žádné usnesení) členky redakční rady 
Renáty Nelešovské s členy rady obce paní Boženou Konečnou a Jaroslavem 
Malenovským byl vysloven návrh, aby se dal místo této rubriky prostor občanům 
v odpovědi na anketní otázku. Jak se obyvatelé Kvasice zapojili nebo spíše 
nezapojili, jste se mohli dočíst v minulém vydání novin.

V novinách je dán každému (ať zastupiteli či občanovi) prostor k vyjádření 
svého názoru na jakékoliv téma. Musí být ovšem dodrženy „Zásady pro vydávání 
obecního zpravodaje Kvasické noviny“. 

Renáta Nelešovská, Aleš Judas a Ing. Jana Brázdilová,
 členové Redakční rady Kvasických novin

Vaše názory
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17. Listopad 1989 - milník v našich dějinách

20. listopad 1989, Václavské náměstí, Praha.

Začtěte se do výpisu z kroniky Kvasic, tak jak události od listopadu 1989 až 
po listopad 1990 zaznamenal tehdejší kronikář Kvasic pan Štěpán Doležel.

Situace a události ve Kvasicích v období po 17. listopadu 1989

Ve Kvasicích již v neděli 26. listopadu 1989 odpoledne ve 13 hod. 
zasedal výbor ZO KSČ. Jednal o současné vnitropodnikové situaci po 17. 
listopadu a usnesl se na prohlášení, které ihned po schůzi přečetl v místním 
rozhlase předseda ZO KSČ Vladimír Pospíšil a dále bylo publikováno ve 
vývěsných skříňkách na náměstí Antoše Dohnala a v Družstevní ulici před 
prodejnou Jednoty.

Toto prohlášení v deseti bodech vyjadřuje stanovisko ZO KSČ k nastalé 
vnitropolitické situaci v ČSSR po 17. listopadu 1989.

V pondělí 27. listopadu 1989 probíhala ve všech městech a obcích 2-ho-
dinová Generální stávka za splnění požadavků vysokoškolských studentů 
a Občanského fóra.

V Kroměříži se téhož dne uskutečnilo na Velkém náměstí od 12. do 13. 
hodin Manifestační shromáždění pracujících ze závodů, podniků, družstev, 
mládeže i ostatních občanů Kroměřížska, aby svou účastí na generální stávce 
vyjádřili podporu pražským vysokoškolským studentům a Občanskému 
fóru. Tohoto veřejného shromáždění se zúčastnili i někteří občané z Kvasic, 
hlavně mládež. Mnozí účastníci si připnuli na klopy kabátu trikolory. Akce 
byla zahájena státními hymnami, k zúčastněným promluvili zástupci OF 
z Kroměříže. Účastníci manifestace – držíce se za ruce – utvořili velký 
kruh (z Kovářské ulice přes celý obvod Velkého náměstí) – což symboli-
zovalo jednotu a semknutost všech, bez rozdílu politického přesvědčení 
v probíhajícím revolučním procesu. Po dobu trvání generální stávky od 
12. do 14. hodin byly v našem městečku Kvasicích vztyčeny státní vlajky 
na veřejných budovách.

Téhož dne, 27. listopadu 1989 v 17 hodin, se konal v sále sokolovny 

v Kvasicích „Mítink ZO SSM a občanů“ za účelem veřejného dialogu 
s představiteli Místního národního výboru.

Úvodní slovo přednesl pan farář Rudolf Smahel. Vyjádřil osobní radost 
ze znovu nabyté politické svobody lidu československé republiky.  
Vyprávěl o svém věznění v době totalitního režimu a nabádal přítomné, aby 
za křivdy, které mnozí v minulé době utrpěli, neodpláceli zlem. Vyjádřil se 
optimisticky k perspektivám nastoupené cesty k demokratizaci naší země. 
Následovala pak další vystoupení některých účastníků tohoto shromáždění 
a to s různými dotazy a připomínkami. V průběhu schůze docházelo i ke 
kritizování činnosti některých místních organizací. Účastníci dnešní mani-
festace v Kroměříži sdělili ostatním kvasickým spoluobčanům své zážitky 
z tohoto významného shromáždění na podporu revoluce. Od politických 
témat se průběh dalšího jednání zaměřil jen na místní problémy v obci. 
Jednání trvalo 2 hodiny. Bylo to první veřejné shromáždění v obci po 
17. listopadu 1989 svolané z podnětu ZO SSM, je to první krok pro další 
pokračování účasti široké veřejnosti v Kvasicích v nastávajícím revolučním 
dění.

Občanské fórum v Kvasicích
Koordinační výbor „Občanského fóra“ v Kvasicích – původní složení: 

Ing. Jiří Bartůsek, Ing. Pavel Brázdil, Jaroslav Ešler ml., Tomáš Grňa, 
František Kokotík ml., František Kunc, Ing. Pavel Ševčík, P. Rudolf Smahel, 

Vladimír Vavřík ml., Dušan Odehnel st., Zdeněk Novotný.
Dodatečně přibyli tito členové OF: Jindra Sklenářová, František Kla-

pil.

Další události v obci:
V obci se objevovaly denně revoluční letáky a plakáty různého obsahu 

a byly vylepovány ve vývěsních skříňkách, ve výlohách obchodů, na vývěs-
ních tabulích v ulicích. Rychle jich přibývalo, dne 3. 12. 1989 také: „Havel 
prezidentem!“ apod. 

Do pondělka 18. prosince byly v ulicích – před vjezdem do Dětského 
domova u stolárny OPS, před prodejnou zeleniny – odstraněny propagační 
panely se socialistickými hesly a to z podnětu OF, předneseného v plenár-
ním zasedání Místního národního výboru.

Na den 20. prosince 1989 svolalo OF shromáždění občanů do sálu 
Sokolovny. Byla tam hojná účast občanů, bez rozdílu politického přesvěd-
čení. Byly předneseny, projednány a prodiskutovány požadavky, navržené 
koordinačním výborem OF v Kvasicích ze dne 18. prosince 1989.

Reorganizace Místního národního výboru ve Kvasicích po 17. listopadu 
1989

Po nastalých změnách struktury politických organizací v obci Kvasice 
po 17. listopadu 1989, zabývala se rada MNV na své schůzi 7. 12. 1989 
potřebnou reorganizací rady MNV – jejího složení po stránce politické.  
Bylo doporučeno, aby rada MNV byla rozšířena z dosavadního obsazení 
9 členy na 11 členů – z toho 6 nestraníků.

Členové rady MNV prohlásili, že se vzdávají funkce člena rady MNV 
ve prospěch poslanců z řad nestraníků a členů jiných stran. Následovalo 
společné poradní jednání – tzv. u kulatého stolu ve dnech 11. a 12. prosince 
1989 za účasti zástupců rady MNV, ZO KSČ, ZO ČSS a MO ČSL za účelem 
doplnění rady MNV na místa odstupujících členů rady.

Dne 15. prosince 1989 před zasedáním pléna MNV se konala mimořádná 
schůze rady MNV a byla seznámena s výsledkem jednání se zástupci KSČ, 
ČSL a ČSS ve dnech 11. a 12. prosince 1989. K další reorganizaci MNV ve 
Kvasicích dochází 30. března 1990. Další volba členů Obecního zastupi-
telstva se konala 24. listopadu 1990 – kdy bylo zvoleno 15 členů obecního 
zastupitelstva. Na funkci starosty byli navrhováni 2 kandidáti a to Zdeněk 
Hrabal – člen OF Kvasice a Zdeněk Špaček – člen OF. Novým starostou 
Kvasic byl zvolen pan Zdeněk Hrabal, zástupcem starosty Ing. Pavel Ševčík. 
Další členové rady: JUDr. Naděžda Šebestíková, Ing. Svatopluk Šedivý, 
Miroslav Stránský. Nově zvolený starosta obce pronesl slavnostní projev, 
ve kterém poděkoval za důvěru a ujistil občany, že při vědomí důležitosti 
a odpovědnosti této funkce vynaloží veškeré úsilí a své schopnosti k úspěš-
nému zvládnutí nastoupené funkce starosty. Nově zvolený zastupitelský 
kolektiv bude mít na zřeteli zájmy obce a občanů Kvasic a plnění voleb-
ního programu na úsecích - správy obce, výstavby a životního prostředí, 
soukromého podnikání, kultury, školství, sportu a společenského života. 
K realizaci těchto úkolů se obrátil nově zvolený starosta obce pan Zdeněk 
Hrabal na všechny občany obce o podporu v úsilí vytvořit společně z Kvasic 
všem příjemný domov.

Z místní Kroniky výpis provedla: Marie Muchová – kronikářka, 
konečnou úpravu provedla Renáta Nelešovská

17. listopad 1989, květy pohotovostnímu pluku, Praha.
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Knihovna Kvasice. Foto archiv knihovna.

Milí přátelé knihovny,
chtěla bych Vás stručně seznámit s tím, jaké akce proběhly v knihovně.
V měsíci březnu se žáci ZŠ účastnili „Ankety o nejčtenější knihu v dět-

ském oddělení.“

Děti dostaly seznam 10 titulů a měly po úvaze zakroužkovat svou nejob-
líbenější knížku, případně připsat svůj soukromý tip. Ve spolupráci s paní 
učitelkou Březíkovou se anketa podařila. Jistě jste zvědaví, který titul se 
umístil na pomyslném zlatém, druhém stříbrném a třetím, bronzovém 
místě. 

Tak tedy: 
1. příčku získala kniha J. K. Rowlingové: Harry Potter
2. příčku obsadila publikace B. Bryantové: Dívky v sedlech
3. příčku získal titul A. Daltonové: 100% andělé.

Dále následovaly tituly:
R. Goscinny: Malý Mikuláš
L. Lanczová: Tajná láska
J. Wilsonová: Slavná hvězda
E. Blytonová: Správná pětka

V květnu proběhlo „Zábavné dopoledne v knihovně pro maminky na 
mateřské dovolené a jejich děti,“ které se setkalo rovněž s úspěchem. 
Mateřská škola ve Kvasicích na ně ochotně zapůjčila stavebnice, korálky 
a dokonce dětský bowling. Děti byly nadšené.

Nesmím zapomenout na „Dobrovolnou sbírku pro pejsky a fenky v útul-
ku Na Čápce,“ která se uskutečnila od 1. do 25. června 2009. Na sbírku 
přispívali všichni občané Kvasic, malí i velcí. Celkem se vybralo 2.300,- Kč. 
Peníze byly předány pracovnici útulku. Ta vystavila řádné potvrzení a peníze 
přijala jako sponzorský dar. Tato finanční částka bude použita na plánova-
nou přestavbu útulku. Byla bych moc ráda, kdyby se podobná sbírka mohla 
zase zopakovat. A co na to pejsci a fenky? „Děkujeme moc, haf, haf!“

V červnu se konaly také besedy „Skřítci, pohádky a hádanky.“ Děti 
pozorně naslouchaly skřítčím pohádkám. A s radostí se také zapojily do 
luštění hádanek. Je vidět, že mají výborné paní vychovatelky.

Rita Králíková, knihovnice

Co nového v knihovně?

Prosím, věnujte pozornost tomuto oznámení. Od ledna 2009 knihovna 
přešla na automatizovaný výpůjční systém Clavius. Proto připomínám, že 
je nutné dodržovat termín vracení knih. Výpůjční lhůta je 4 týdny. Prosím 
Vás o dodržování tohoto termínu. Při jeho překročení Vám, vzhledem 
k automatizaci výpůjček, nebudou moci být půjčeny další tituly.

Existuje však možnost prodloužení Vašich výpůjček před uplynutím 
4 týdnů a to: osobní návštěvou, telefonicky na čísle 573 358 042 nebo 
e-mailem na adrese: knihovna@kvasice.cz 

Děkuji za pochopení, na shledanou v knihovně.
Rita Králíková, knihovnice

Milé čtenářky a čtenáři!

Mgr. Petr Utíkal při mši. Foto J. Brázdilová.

Narodil jsem se v roce 1973 ve 
Šternberku. Jsem prostřední mezi 
dvěma sestrami, Marií a Martou, 
takže bych se správně měl jmenovat 
Lazar, ale to v sedmdesátých letech 
nějak nešlo ☺ . Dětství a první 
lumpárny jsem prožil v Mezicích, 
malé vesničce u Litovle. Po ukon-
čení Základní školy v Nákle jsem 
nastoupil do učení v podniku Mo-
ravia v Mariánském Údolí v oboru 
nástrojář. Po vyučení nástrojařem 
jsem začal pracovat nejprve jako 
pomocný dělník na slévárně barev-
ných kovů a později brusič a ostřič 
nástrojů v Moravských železárnách 
v Olomouci. V letech 1992/1993 
jsem si odběhl odsloužit vojenskou 
službu do bojového útvaru, tehdy 

Na kvasické faře působí nový duchovní

ještě raketového vojska, v Hrani-
cích na Moravě se zařazením řidič 
nákladního automobilu Praga V3S 
a Gas 66. Vrátil jsem se zpět do 
železáren, ale jen na krátkou dobu - 
nebyl jsem totiž moc zručný technik, 
raději jsem odešel, abych zachránil 
železárny ☺. 

V roce 1996 jsem odešel do olo-
moucké Charity na CHOPS /cha-
ritní ošetřovatelská a pečovatelská 
služba/, kde jsem začal pracovat 
jako pečovatel. To byla velmi zají-
mavá práce a pro mě po šesti letech 
práce s kovy a chladným materiálem 
velmi příjemná změna. Návštěvy 
starých, nemocných a opuštěných 
lidí a nejrůznější práce u nich byly 
pro mě velkým naplněním smyslu 
života a většinou i radostí. Tam 
se také nějak ve mně začala rodit 
myšlenka jít pracovat s lidmi jako 
osoba duchovní. Abych však mohl 
nastoupit onu cestu, musel jsem si 
doplnit střední vzdělání, a proto 
jsem začal navštěvovat večerní 
školu v Olomouci a při práci si 
dodělával maturitu. Maturoval jsem 
v roce 1998. Mezitím jsem prošel 

na olomoucké Charitě oddělením 
povodňové služby, kde jsme z vel-
koskladu v přerovské Meoptě roz-
váželi nábytek a nejrůznější materiál 
potřebným na Olomoucku. Nějaký 
čas jsem prožil i jako uklizečka 
a recepční na nově otevřené cha-
ritní turistické ubytovně Betanie na 
Wurmově ulici v Olomouci. Odtud 
mé kroky směřovaly do severních 
Čech do Litoměřic, kde jsem se za-
čal jako bohoslovec spolu s dalšími 
asi padesáti spolužáky z celé repub-
liky připravovat na duchovní cestu. 
V roce 1999 začala pětiletá etapa 
vysokoškolského studia na Cyrilo-
metodějské Teologické fakultě při 
Univerzitě Palackého v Olomouci 
a duchovní formace v Arcibiskup-

ském kněžském semináři. 
Po státní zkoušce z pe-
dagogiky a teologických 
oborů jsem byl poslán 
jako jáhen nejprve do už 
před lety poznaných Hra-
nic na Moravě a rok na to 
do sousedních Drahotuš 
coby kaplan. Po třech 
letech jsem opustil Dra-
houše a nastoupil na své 
první samostatné místo 
do Choryně u Valašského 
Meziříčí jako adminis-
trátor farnosti. Během 
roku však do Choryně 
přišla dvojice kněží ze Slo-
venska, aby se tam ujali 
služby v bývalém klášteře, 
který se mezitím proměnil 
v komunitní dům, kde se 
nachází domov důchodců 
a pracuje se tam i s lidmi 

z ulice. Z tohoto důvodu bylo moje 
působení v Choryni zastaveno a já 
putoval sem k vám. Tolik stručně 
z mých osobních dějin.

Nastupuji na nové místo, tak bude 
asi ještě nějaký ten pátek trvat než 
poznám život v Kvasicích a okol-
ních farnostech, které mám také na 
starost. Zároveň s pastorační prací 
v Kvasicích a okolí mě arcibiskup 
pověřil i péčí o mládež v kroměříž-
ském děkanátě. Tato oblast služby 
zahrnuje nejen mládež z kostela, 
ale i mládež, která neví o Bohu nic. 
Abych však mohl naplnit očekávání 
arcibiskupa neobejdu se bez vaší po-
moci v různých směrech. Rád bych 
se ale věnoval všem generacím, jak 
jen to bude možné. Kromě bohoslu-
žeb a duchovních povinností bych 
rád žil mezi vámi jako jeden z vás. 
Myslím, že tak nějak to dělal i Kris-
tus. Rád bych s vámi vytvářel velkou 
rodinu lidí, kterým není jedno jakým 
směrem se ubírá naše obec, vlast 
a vůbec celá Evropa a kteří jsou 
ochotni udělat i něco navíc než jim 
velí jen jejich povinnost. 

Mgr. Petr Utíkal
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Žáci II. stupně. Foto archiv Obec Kvasice.

Žáci I. stupně. Foto archiv Obec Kvasice.

V neděli 21. června 2009 se na 
sokolovně v Kvasicích uskutečnila 
Školní akademie ZŠ Kvasice, která 
byla pořádána na závěr školního 
roku, ale především u příležitosti 
30 let od otevření základní školy. 
S úvodním slovem vystoupil ředitel 
školy Mgr. Ladislav Škrabal a pak 
již následoval bohatý program. Na 
úvod zazněla píseň z pohádky Prin-
cezna ze mlejna v podání Veroniky 
Bochezové a poté již vystoupily jed-
notlivé třídy. Cirkusové vystoupení 
prvňáčků, včetně kouzelnických 
čísel, nás rozesmálo a příjemně 
naladilo, však také bylo odměněno 
bouřlivým potleskem. Ale všechna 
vystoupení, ať už to byla pohádka 
dětí 3. třídy, ukázka hodiny tělocvi-
ku ve 2. třídě nebo taneční vystou-
pení žákyň 4. třídy, byla velmi pěkná 
a pečlivě připravená. Také starší děti 
předvedly skvělé výkony - tanec, hru 

Školní akademie 2009

na flétnu, rockovou píseň, ukázku 
cvičení, zpěv, perličky ze školních 
lavic 9. třídy. Velmi zajímavá byla 
adaptace hry Chaloupka, u které 
jsme se všichni opravdu zasmáli 
a která sklidila velký aplaus publika. 
Na závěr vystoupil temperamentní 
„Dan Nekonečný“ se svou taneční 
skupinou a předvedli velkolepou 
show, která roztančila i ostatní 
účinkující a snad by roztančila i di-
váky, kdyby ovšem měli kde tančit. 
Sokolovna byla totiž zcela zaplně-
na rodiči, sourozenci a ostatními 
příbuznými účinkujících. Nikdo si 
přece nemohl nechat ujít vystoupení 
svého potomka.

Poděkování patří všem učitelům, 
kteří se přípravě dětí na akademii 
věnovali a hlavně dětem, které se 
pečlivě připravovaly, aby mohly co 
nejlépe předvést, co se naučily. 

Marie Horová

Základní škola Kvasice

V letošním školním roce opět sbíráme starý papír
Svázaný a podepsaný papír noste ke školním dílnám

Děti v ZOO Lešná. Foto R. Mlčochová.

Konec školního roku byl v našem Domově plný nejrůznějších akcí. V Do-
mově jsme na počátku června uspořádali Dětský den, který nám ukázkou 
své práce se služebními psi zpestřili strážníci Městské policie Kroměříž. 
Také v červnu jsme s pomocí finančních darů a díky ochotě Technických 
služeb města Kroměříže s velkou radostí vyjeli na výlet do ZOO ve Zlíně 
Lešné. Z fotografie vidíte, že se s pomocí dobrovolníků a našich pracovníků 
na výlet v nízkopodlažním autobuse dostal velký počet našich klientů.

V červnu proběhl rekondiční pobyt našich klientů v Rožnově pod Rad-
hoštěm. Rekondiční pobyt slouží k tréninku zvládání každodenních činností 
v prostředí mimo Domov.

Prázdniny v plném proudu

Počátek prázdnin přivedl do našeho Domova dva nové obyvatele. Z Do-
mova se zvláštním režimem v Kvasicích se k nám přistěhovaly kočičky Mic-
ka a Milka. Kočičky zdatně naplňují naše představy, sbíráme zkušenosti tak, 
abychom mohli plně v praxi využít poznatky z felinoterapie (psychosociální 
a rehabilitační metoda podpory zdraví využívající pozitivního působení 
kontaktu člověka s kočkou). 

Kvasická pouť v srpnu díky panu Ladislavu Kiliánovi, majiteli pouťových 
atrakcí, proběhla k plné spokojenosti našich dětských i dospělých klientů, 
kteří se pěkně zatočili a protřepali na všech atrakcích. Děkujeme i touto 
cestou za finanční podporu a možnost vyzkoušet všechny atrakce.

Naše dočasné působiště v Kroměříži během prázdnin využíváme k plné 
spokojenosti klientů. Do denního programu podle počasí patří pravidelné 
vycházky v Podzámecké zahradě. Během léta jsme neopomněli ani návště-
vy koupaliště nebo kina. Ve všem nám jsou velkou pomocí dobrovolníci 
z dobrovolnického centra při o. s. Spektrum Kroměříž. Jejich pomocí si 
velmi ceníme. Věříme, že nám zachovají přízeň i po zbytek roku, z nějž 
vám přineseme další zprávy.

Renata Mlčochová, vedoucí DZP Kvasice, a kolektiv zaměstnanců

My a zvířátka. Foto R. Mlčochová.
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Prváčci s rodiči. Foto archiv ZŠ.

Malí indiáni. Foto L. Gazdová.

Co je rok.
„Rok je dlouhý copánek, na konci má korálek.
Nejprve je pondělí, týden končí nedělí.
A tak dále dokolečka, korálek je za vším.
Korálek je jeden den a rok musí z kola ven.“

A opět, tak jako každý rok proběhlo 1. září v ZŠ Kvasice první slavnostní 
přivítání prvňáčků.

Dětem i rodičům popřál ředitel školy Mgr. Ladislav Škrabal společně se 
starostou obce Lubomírem Musilem hodně úspěchů při dalším vzdělávání. 
Poté žáci zasedli do lavic 1. třídy.

Ve školním roce 2009 - 2010 nastoupilo do první třídy 27 dětí. 16 dětí 
z Kvasic, pět z Karolína, dvě z Vrbky, jedno z Nové Dědiny, jedno ze Stří-
žovic, jedno ze Sulimova a jedno z Tlumačova.

Všem novým prvňáčkům přejeme hodně štěstí a úspěchů při plnění 
nových povinností, aby jim úsměv na tváři vydržel co nejdéle.

Štěbrová Dagmar a sbor pedagogických pracovníků

Naši prvňáčkové

Stejně jako v loni, tak i letos 
se rozhodly rodiče a děti ukončit 
školní rok sportovním víkendem. 
Letošní akce se zúčastnilo celkem 
45 rodičů a dětí. Výlet se uskutečnil 
6. - 7. června 2009 a byl zaměřený 
na dovednosti indiánů. 

Na malé indiány čekalo mnoho 
úkolů, jako například vyrobit si 
vlastní luk a šípy, chůze po laně, 
chůdy, skok v pytli, mozaika, po 
stopách Yettiho a mnoho dalších 
nenáročných her. Opékání špekáč-
ků nám rychle utíkalo za příjem-

Indiáni z Valašky
ných tónů kytary a zpěvu maminky 
Martiny Smolinkové. „Noční děti“ 
se mohly těšit na „laserovou show“ 
a na honbu medvěda. Za splněné 
úkoly si děti odvezly medaile, pa-
mětní list a mnoho sladkostí. 

Byl to víkend strávený v pří-
jemné společnosti, kdy jsme si 
všichni zasportovali a zároveň 
odpočinuli. 

Děkujeme také organizaci TJ 
Sokol Kvasice, která nám přispěla 
finanční částkou k pokrytí nákladů 
spojené s akcí.      Gazdová Lenka

Uplynulé měsíce předchozího 
školního roku byly pro mě jakousi 
zkouškou celistvosti pedagogického 
sboru, který po celou dobu mé vleklé 
zdravotní indispozice zodpovědně 
plnil své povinnosti, takže veřejnost 
snad ani nepostřehla, že ve škole 
chybí její ředitel.

Jako každým rokem, i v tom loň-
ském se v průběhu 10 měsíců usku-
tečnila celá řada akcí, o nichž jsme 
informovali rodičovskou veřejnost 
prostřednictvím bulletinu, který již 
pravidelně připravujeme pro naše 
děti i jejich rodiče před odchodem 
na prázdniny. Je to bilance úspěchů 
školy a jejích dětí.

Mezi nejzdařilejší akce patřily 
jistě pravidelné besedy s policií 
České republiky, exkurze žáků doma 
i za hranicemi. Žáci se zúčastňovali 
i soutěží jak vědomostních, tak 
i sportovních. Mezi nejúspěšnější 
reprezentanty školy patřila Klára 
Skácelová ze 2. třídy, která obsa-
dila 6. místo ze 6000 soutěžících 
v celonárodní zahrádkářské soutěži 
v oblasti výtvarného počinu.

Úspěšní byli naši žáci také v sou-
těži Požární ochrana očima dětí, 
v atletických soutěžích, v kopané, 
ve vědomostních soutěžích i olympi-
ádách. Celkově zorganizovali učitelé 
účast žáků na více než stovce nej-
různějších akcí. Mezi nejúspěšnější 
bezesporu patří akademie ke dni 
matek v závěru školního roku.
Co chystáme letos?

Během prázdnin bylo vymalová-
no 2. nadzemní podlaží pavilonu 

Připravujeme se na nový školní rok
D. Všechny místnosti září jasnými 
pastelovými barvami a prostředí 
se tak stalo pro 226 nastupujících 
žáků, jejich učitele a jistě i rodiče 
mnohem příjemnějším.

Na chodbě a v jedné třídě na 
prvním stupni bylo vyměněno lino-
leum, jež už nesplňovalo parametry 
bezpečného pohybu žáků.

Výuka podle školního vzdělá-
vacího programu Škola pro život 
probíhá v 1. – 3. ročníku a v 6. – 8. 
ročníku. Žáci se svými učiteli budou 
postupně získávat vědomosti, doved-
nosti a návyky (kompetence) podle 
osnov vypracovaných jejich učiteli 
podle zkušeností aplikovaných na 
podmínky kvasické školy.

Hlavním úkolem pro všechny žáky 
a jejich učitele je pak organizace 
a účast na výstavě k Velikonocům, 
jež bude připravena v úzké spolu-
práci s Obcí Kvasice. Věřím, že se 
nám i tentokrát podaří připravit 
pro spoluobčany Kvasic netradiční 
pohled na průběh velikonočních 
tradic a zvyků s ukázkami činností 
při výrobě ozdob.

Sluší se z tohoto místa poděkovat 
všem zaměstnancům školy i učite-
lům za dosavadní přístup k plnění 
všech náročných úkolů a popřát 
do toho nastávajícího roku šťastné 
vykročení a mnoho úspěchů v jejich 
náročné práci. Dětem přeji dobré 
učitele a ještě lepší známky, kterými 
bude hodnocena jejich příprava na 
život.

Mgr. Ladislav Škrabal
ředitel školy

Malí indiáni. Foto L. Gazdová.
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Soutěž v Karolíně. Foto archiv SDH Kvasice.

Naši malí hasiči. Foto archiv SDH Kvasice.

Členové sboru se podíleli v sobo-
tu 22. srpna 2009 na zajištění letoš-
ního ročníku Barum Czech Rally 
Zlín 2009, kde prováděli dohled 
nad hladkým průběhem rychlostní 
zkoušky Halenkovice.

Družstvo starších hasičů se v mě-
sících červen až srpen aktivně 
připravovalo na závody. Hasiči se 
zúčastnili 6. června 2009 soutěže 
v Karolíně, kde po chybě na levém 
proudu byl pokus neplatný. Obdob-
ně družstvo dopadlo i na nočních 
závodech v Tlumačově 22. srpna 
2009 a v Karolíně 29. srpna 2009. 
Dobrého umístění družstvo dosáhlo 
v Kostelanech, kde skončilo na 6. 
místě a na domácí soutěži mladých 
hasičů na třetím místě.

Co jste hasiči, co jste dělali?
Družstvo mladších hasičů se 

zúčastnilo jen závodů ve Kvasicích, 
kde skončilo na pátém místě. Soutěž 
ve Kvasicích také absolvovala naše 
přípravka, kategorie do 6 let.

Jednotka SDH byla přítomna 
tří námětových cvičení v Lubné, 
Karolíně a Sulimově. Tématem byla 
dálková doprava vody na požářiště. 
Jednotka také pomáhala s odstra-
něním včel z okrasného stromku 
před kvasickou pekárnou. Poslední 
zásah byl v sobotu 29. srpna 2009, 
kdy hasiči uklidili znečištěnou cestu 
od hlíny u bývalé skládky odpadu 
Lochy, kde hrozilo nebezpečí smyku 
pro projíždějící vozidla.

Josef Stašiak
starosta SDH Kvasice

Malí hasiči v akci. Foto archiv SDH Kvasice.

 Dne 16. – 22. 8. 2009 se někteří žáci ZŠ Kvasice zúčastnili letního tábora 
v Bystřici pod Hostýnem v krásném prostředí penzionu Sola Gratia. 

Děti byly rozděleny do šesti oddílů podle specifického zaměření. Čtyři 
oddělení byla zaměřena na tábor „všehochuti“ a další dva oddíly byly 
anglický a výtvarný. Děti zde zažívaly mnoho zážitků a naučily se různým 
činnostem, které využijí i ve škole. V přírodě pod dohledem vedoucích si 
museli sami uvařit kotlíkový guláš. Děti soutěžily na rychlost a samozřejmě 
na kvalitu a chuť. Zajímavým úkolem pro děti bylo hledání pokladu luštěním 
tajných zpráv pomocí Morseovy abecedy. Tábor navštívili páni policisté se 
svými psy a ukázkou jejich výcviku a poslušnosti. Aquapark ve Valašském 
Meziříčí a všechny jeho atrakce děti vyzkoušely ve středu dopoledne a na 
cestě zpět byla zastávka na hradě Helfštýn.

Samozřejmě na táboře nemohla chybět ani stezka odvahy, kterou museli 
projít všichni táborníci.

Na táboře také nesmí chybět táborák, který byl každý večer s programem 
plných her. 

A když nastal den odjezdu, bylo hodnocení s diplomy a odměnami. 
Všichni odjížděli spokojeni, ale už se taky těšili na domov. Loučení tentokrát 
bylo s úsměvy a s přáním 

„ZA ROK NASHLEDANOU“                             Anna Tomaníková ml.

Sola Gratia 2009

Soutěže děti bavily. Foto A. Tomaníková ml..

Na nudu nebyl čas. Foto A. Tomaníková ml..

Děti na táboře. Foto A. Tomaníková ml..
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Uživatelé domova také sportují. Foto archiv DZR.

Při zběžném pohledu zaujme kva-
sický zámek, ve kterém již déle než 
57 let sídlí zařízení poskytující soci-
ální služby, většinou jen upraveným 
vzhledem obou budov a svého okolí. 
Oku kolemjdoucího však zůstává 
utajen pestrý život, který pulzuje „za 
zdmi“ zámku. Občasnou výjimkou, 
kdy lze nahlédnout i za tyto „zdi“, 
bývá Den otevřených dveří. Ten 
letošní se uskutečnil koncem měsíce 
června u příležitosti prvého roku od 
otevření našeho domova po celkové 
rekonstrukci. Další připravujeme 
v rámci celostátní akce Týden so-
ciálních služeb ČR, který vyhlásila 
Asociace poskytovatelů sociálních 
služeb ČR společně s Ministerstvem 
práce a sociálních věcí v období od 
5. do 11. října 2009 a k níž se náš do-
mov připojil. Den otevřených dveří 
se uskuteční ve středu 7. října 2009 
v době od 9,00 do 16,00 hodin

Přestože od počátku druhého 
pololetí loňského roku byl v kva-
sickém domově zaveden nový typ 
poskytované sociální služby (Domov 
se zvláštním režimem) a s tím je spo-
jená postupná obměna uživatelské 
klientely, nedošlo na úseku společen-
ské, kulturní nebo sportovní činnosti 
k omezení nebo stagnaci těchto 
aktivit. Potěšující je, že skutečnost 
je právě opačná. Činnost na tomto 
úseku práce s uživateli je velmi pes-
trá a pro účast na akcích různého 
druhu se daří motivovat stále širší 
okruh zájemců z řad uživatelů.

V našem domově se rovněž udržu-
jí tradice a lidové zvyky. Patří mezi 
ně například průvod Tříkrálový, 
masopustní vodění medvěda, vítání 
jara, oslava svátku Dne matek, ká-
cení máje, Mikulášská nadílka nebo 
předvánoční besídka.

Kulturní a společenské akce za-
hrnují tradiční Maškarní bál, va-
rietní představení s kouzelníkem, 
vystoupení dětských souborů zdejší 
mateřské a základní školy. Do této 
oblasti také patří tradiční Hudební 
odpoledne s hudbou k tanci i po-
slechu, která jsou pořádána každý 
měsíc. Podle výběru a účasti hu-
debníků se samozřejmě mění žánr 
i repertoár produkované hudby. 
Aktivně se také projevují členové na-
šeho dramatického kroužku, kteří se 
svým krátkým kulturním programem 
úspěšně vystoupili na Jarmarku So-

Jak se žije „za zdmi“ kvasického zámku
ciálních služeb města Kroměříže na 
Velkém náměstí v Kroměříži. Jejich 
vystoupení měli možnost zhlédnout 
i návštěvníci hudebního odpoledne, 
které bylo v rámci Dne otevřených 
dveří pořádáno v prostorách před 
zámkem pro širokou veřejnost. 
Koncem roku se členové našeho 
dramatického kroužku opět zúčastní 
tradičního v pořadí již 5. setkání 
seniorů ze zařízení sociálních služeb 
Zlínského kraje nazvaného Barvy 
života. Samozřejmě, že program 
bude zcela nový a netradiční.

Zaměstnanci domova připravují 
pro uživatele také bohaté sportovní 
vyžití. Koncem ledna tohoto roku se 
družstvo našich sportovců aktivně 
zúčastnilo dalšího ročníku Zimních 
sportovních her na svatém Hostýnu. 
V domově již proběhly a znají své 
vítěze dva turnaje - v elektronických 
šipkách nazvaný „Přesná muška“ 
a seniorský pětiboj o titul „Sporto-
vec roku 2009“. Od měsíce června 
běží soutěž v ruských kuželkách 
„Kuželkářská liga“, do které se mimo 
uživatelů aktivně zapojili také mnozí 
zaměstnanci domova. V letošním 
roce jsme byli pověřeni pořádáním 
tradiční sportovní akce Sportovní 
hry seniorů. Akce se uskutečnila 
10. září 2009 a byl to v pořadí již 9. 
ročník. Mimo našich sportovců se 
zúčastnila také 4 družstva z kromě-
řížských domovů pro seniory.

V neposlední řadě se také úspěšně 
rozvíjejí různé aktivizační činnosti, 
které denně zajišťují pracovnice 
přímé obslužné péče. Jedná se napří-
klad o různé rukodělné práce, spo-
lečenské hry, procvičování paměti, 
kvízové soutěže, křížovky a mnohé 
další drobné činnosti, jichž se podle 
svých schopností, možností a zájmu 
účastní naši uživatelé.

Přestože je letošní léto na teploty 
až příliš štědré, uspořádali jsme pro 
zájemce včetně imobilních uživatelů, 
odkázaných při pohybu převážně na 
invalidní vozík, dvě pěší vycházky po 
Kvasicích, spojené s poznáváním blíz-
kého i vzdálenějšího okolí domova. 
Součástí vycházek byly také návštěvy 
různých kvasických pamětihodností. 
Obě vycházky byly, vzhledem k par-
nému počasí, ukončeny krátkou 
návštěvou restaurace nebo cukrárny, 
spojenou s malým občerstvením.   

M. Novák, vedoucí domova

Život v Domově se zvláštním 
režimem Kvasice celý ožil přítom-
ností pejska, Ťapky. Přesně takového 
pejska si všichni uživatelé DZR 
Kvasice přáli a také ho již dlouho 

Náš pejsek -Ťapka
a koťaty, tak rozšířila řady zvíře-
cích obyvatel domova. Dělá radost 
všem uživatelům, kteří se s ní často 
laskají, chodí na procházky a mají 
ji moc rádi. 

hledali. Původně 
si ho chtěli pořídit 
z útulku pro psy 
v Kroměříži. Tam 
se ale nepodařilo 
vybrat žádného, 
který by splňoval 
určité požadavky. 
Měla to být menší 
fenka, čistotná, pří-
tulná, tichá, která 
má ráda lidi. Přes-
ně taková je Ťapka. 
Přišla s imobilní-
mi uživateli z vy-
cházky pořádané 
pracovníky přímé 
obslužné péče. 
Připojila se k nim 
a doprovázela je 
až domů. Později 
jsme se dověděli, 
že se zřejmě svému 
majiteli zatoulala 
a pobíhala po Kva-
sicích již několik 

Pes Ťapka. Foto archiv domov.

Přítomnost Ťapky tak pomáhá 
vytvořit pro uživatele to, o co se 
všichni zaměstnanci velmi snaží a to 
je, vytvořit jim nový domov, kde by 
byli spokojeni.

Marta Pospíšilová

dní. Po veterinárním vyšetření, které 
musela podstoupit měla již připrave-
no vodítko, misky a pelíšek, aby se 
u nás měla jako v bavlnce. Společ-
ným rozhodnutím většiny uživatel, 
dostala jméno Ťapka. Spolu s pávy 

Soutěžící z Kvasic při Sportovních hrách seniorů. Foto R. Nelešovská.

Sportovní hry seniorů ve Kvasicích. Foto R. Nelešovská.
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Turnaj v malé kopané. Foto A. Judas.

Dům Boženy Kelové. Foto J. Brázdilová.

Dům Petra Vaculíka. Foto J. Brázdilová.

Dům Leony Pecinové. Foto J. Brázdilová.

Soutěž o nejlépe květinami 
upravenou a vyzdobenou 
předzahrádku ve Kvasicích

Komise ČZS Kvasice si v červenci 2009  prohlédla květinovou výzdobu 
balkonů a předzahrádek v naší obci. S potěšením mohla konstatovat, že 
všechny ulice jsou hezky upravené a až na malé výjimky, jsou domky vyzdo-
beny květinami. Naše komise měla při rozhodování, koho z našich obyvatel 
odměnit, těžkou práci a nejraději by ocenila všechny, kteří si to zaslouží.

V sobotu 27. června 2009 se usku-
tečnil tradiční turnaj v malé kopané. 
Letošnímu ročníku opět přálo poča-
sí a ani v organizaci se nevyskytly 
žádné závady. Dobrá a přátelská 
nálada panovala hned od začátku, 
kdy se všechna mužstva scházela. Ta 
pravá rivalita se začala projevovat až 
na hřišti. Souboje protihráčů o míč 
se střídaly s pohlednými šancemi. 
Samozřejme, že vše v duchu fair-
-play. Neboť není důležité vyhrát, ale 
nezranit sebe ani soupeře. V hracím 
systému každý s každým nebylo 
o zajímavé a vyrovnané výsledky 
nouze. Ani diváci se nenudili. Na 

Kvasičtí fotbalisté sálové 
kopané jsou nejlepší 

čtvrtém místě skončilo mužstvo 
IMOS, bohužel mu nepomohl ani 
vlastní fanclub. Třetí příčku obsadil 
nováček ročníku Pizzérie Mušketýr. 
Pomyslnou stříbrnou příčku vybo-
joval tým SAKER. A loňské první 
místo obhájili pořádající borci SK 
Kvasice. V neposlední řadě se patří 
poděkovat sponzorům, vzorné ob-
sluze za výčepem a také chlapům za 
výborné vyuzené klobásky. Příští rok 
se jistě znovu sejdeme v nemalém 
počtu, abychom se společně poba-
vili, nejen u kvalitní hry.

Za pořádající SK Kvasice 
Aleš Judas.

Po delší úvaze jsme stanovili toto pořadí:

1. místo   Kelová Blažena  Krajina 439
2. místo   Vaculík Petr   Školní 665
3. místo   Pecinová Leona  Horní 81

Oceněným budou předány drobné dárky se zahrádkářskými potřebami 
na Výroční členské schůzi v únoru příštího roku. Všem odměněným blaho-
přejeme a omlouváme se všem ostatním, na které se letos nedostalo.

Tradičně hezky mají domky vyzdobeny ve Včelíně, na Tlumačovské ulici, 
ale i v jiných částech obce. Z organizací je nejlépe vyzdobena budova Obec-
ního úřadu a též prostor před pekárnou Kolář a trafikou p. Horákové.

Děkujeme všem občanům, kteří se podílí na tom, že je naše obec čistá 
a hezky upravená a vyzýváme i ostatní obyvatele, kteří dosud nedosahují 
jejich úrovně, aby následovali jejich příkladu.

Václav Mucha, předseda ČZS Kvasice

Vítězné družstvo. Foto A. Judas.
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Která ryba je větší? Foto archiv rybáři.

Účast byla veliká. Foto archiv rybáři.

Každý, kdo měl cokoliv s rybářskými závody, které se konaly v sobotu 
5. září 2009, co do činění – ať už organizátoři MO Kvasice, soutěžící či 
návštěvníci – sledoval zřejmě den před akcí deštivé počasí s pochmurnou 
náladou.

Přípravy v terénu, kolíkování míst, stavění stanů, převozy materiálu 
i nakládání makrel a ostatní práce, probíhaly mezi kapkami deště. V šest 
hodin se z mobilního amplionu rozezvučí dlouho očekávaný kňouravý 
zvuk sirény, ohlašující start závodu – všem jasný pokyn k prvním náhozům. 
Ozývají se specifické zvuky svištění prutů. Po chvíli je slyšet pípání prvních 
signalizátorů. Je i vidět rybí plácání na zčeřené hladině a cítit vůně domácí 
slivovice, grilovaných makrel i klobás. Vynikající srnčí guláš mizí rychlým 
neúprosným tempem z velkých hrnců. 

Máme štěstí, mraky se postupně ztrácejí a za chvíli se obloha rozprostře 
do absolutního azuru.

Bundy dolů a do triček – někteří i bez nich. Pípa se roztáčí na plné 
obrátky. Nálada stoupá na březích i u stánků.

Čas neúprosně letí a každý chytající přemýšlí jak vyzrát nad šupinatými 
obyvateli vod - hlubin i plýtčin - štěrkoviště. Zkoušejí se nové nástrahy, jiné 
montáže, vzdálenosti od břehu, hloubky, no prostě všechno, co by mohlo 
přispět ke zdárnému obelstění ryb.

Kvílení sirény ohlásilo ukončení závodu a nastalo balení „vercajků“, ať 
už těch úspěšných, méně úspěšných i neúspěšných. Lavice a stoly před 
stánky se naplnily lidmi na maximum a shluk lidí, před stanem určeným 
k vyhlášení vítězů a tomboly, vytvořil čekající půlkruh.

Vítězové obdrželi zasloužené hodnotné ceny a sklidili potlesk uznání. 
Organizátoři srdečně poděkovali všem soutěžícím, sponzorům i návštěvní-

kům za podporu a účast. Spousta lidí se ještě dlouho bavila a občerstvovala 
na mobilních lavicích areálu závodů.

Doufejme, že příští ročník Memoriálu Františka Pospíšila bude stejně 
tak zdařilý, jako ten letošní a možná - snad - i zdařilejší. 

Výsledky soutěže: 
Počet soutěžících: 172 rybářů.
Celkem se ulovilo 148 kusů ryb, z toho 22 kaprů, 2 štiky, 4 úhoři, 8 cejnů, 
5 okounů, 14 perlínů, 92 plotic a 1 lín.
Soutěž probíhala ve třech kategoriích: KAPR +AMUR, DRAVÁ RYBA, 
BÍLÁ RYBA.
KAPR + AMUR:
Umístění  Poč. ul. ryb,  délka  Cena
1. Petr Kyselka  2 ks kapra,  114 cm  2 rybářské pruty CLUB
2. Miroslav Hrabica  2 ks kapra,  109 cm  rybářské křesílko + 5 kg boilies
3. Milan Bráník  2 ks kapra,  102 cm  obal na rybářské pruty
DRAVÁ RYBA: 
1. Mikuláš Dvorčák  1 ks štika,  66 cm  rybářský prut SPORTCARP
2. Jaroslav Janoštík  1 ks štika,  56 cm  obal na rybářské pruty
BÍLÁ RYBA: 
1. A. Šimčák  50 ks ryb,  881 cm  rybářský prut SPORTCARP
2. Břetislav Čunek  36 ks ryb,  592 cm  rybářská bižuterie + krmení
3. A. Sanytrák  16 ks ryb,  359 cm  rybářská bižuterie + krmení
NEJDELŠÍ ULOVENÁ RYBA: 
Petr Kyselka,  kapr  62 cm  2 rybářské pruty FOX

Fotografie, anketa a video, pokud to čas a technické možnosti dovolí, 
budou postupně umístěny na amatérských stránkách ww.fishermania.web-
garden.cz                                                              Petrův Zdar – Jiří Tomis

Rybářské závody - 9. ročník Memoriálu Františka Pospíšila 

Škoda, že to není zlatá rybka. Foto archiv rybáři.

Berou, berou? Foto archiv rybáři.

Vyhlášení výsledků. Foto archiv rybáři.
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FC KVASICE
ŽÁCI KRAJSKÁ SOUTĚŽ SKUPINA „B„ 

KOLO  DATUM  ZAČÁTEK  SOUPEŘ
2.  30. 8. 2009 NEDĚLE  st. 9.30 hod.  MORKOVICE - FC KVASICE 
  ml. 11.15 hod. (UT)
3.  5. 9. 2009 SOBOTA  st. 9.30 hod.  FC KVASICE - ST. MĚSTO
  ml. 11.15 hod.
4.  12. 9. 2009 SOBOTA  st. 9.30 hod.  HLUK - FC KVASICE
  ml. 11.15 hod.
5.  19. 9. 2009 SOBOTA  st. 9.30 hod.  FC KVASICE - NEDAKONICE
  ml. 11.15 hod.
6.  26. 9. 2009 SOBOTA  st. 9.30 hod.  UH. OSTROH - FC KVASICE 
  ml. 11.15 hod.
7.  3. 10. 2009 SOBOTA  st. 9.30 hod.  FC KVASICE - BORŠICE
  ml. 11.15 hod.
8.  11. 10. 2009 NEDĚLE  st. 9.30 hod.  NAPAJEDLA - FC KVASICE 
  ml. 11.15 hod. (UT)
9.  17. 10. 2009 SOBOTA  st. 9.30 hod.  FC KVASICE - DOLNÍ NĚMČÍ
  ml. 11.15 hod.
10.  24. 10. 2009 SOBOTA  st. 9.30 hod.  LUHAČOVICE - FC KVASICE 
  ml. 11.15 hod. (UT)
1.  28. 10. 2009 STŘEDA  st. 9.30 hod.  STRÁNÍ - FC KVASICE 
  ml. 11.15 hod.
11.  31. 10. 2009 SOBOTA  st. 9.30 hod.  FC KVASICE - KORYČANY
  ml. 11.15 hod.

DOROST OKRESNÍ PŘEBOR SKUPINA „A„ 

KOLO  DATUM  ZAČÁTEK  SOUPEŘ
1.  23. 8. 2009 NEDĚLE  14.00 hod.  NĚMČICE - FC KVASICE
2.  29. 8. 2009 SOBOTA  15.00 hod.  PRUSINOVICE - FC KVASICE
3.  6. 9. 2009 NEDĚLE  14.15 hod.  FC KVASICE - SKAŠTICE
4.  13. 9. 2009 NEDĚLE  13.30 hod.  ZÁHLINICE - FC KVASICE
5.  20. 9. 2009 NEDĚLE  13.45 hod.  FC KVASICE - MRLÍNEK
6.  27. 9. 2009 V O L N O
7.  4. 10. 2009 NEDĚLE  13.15 hod.  FC KVASICE - RUSAVA
8.  11. 10. 2009 NEDĚLE  12.45 hod.  FC KVASICE - NĚMČICE
9.  18. 10. 2009 NEDĚLE  12.15 hod.  FC KVASICE - PRUSINOVICE

MUŽI 1. A TŘÍDA - SKUPINA „B„ 

KOLO  DATUM  ZAČÁTEK  SOUPEŘ
1.  9. 8. 2009 NEDĚLE  16.30 hod.  1. FC SLOVÁCKO ,,C,, - FC KVASICE
2.  16. 8. 2009 NEDĚLE  10.15 hod.  FC KVASICE - V. OTROKOVICE ,,B,,
3.  23. 8. 2009 NEDĚLE  16.30 hod.  PRAKŠICE - FC KVASICE
4.  30. 8. 2009 NEDĚLE  16.30 hod.  MLADCOVÁ - FC KVASICE
5.  6. 9. 2009 NEDĚLE  16.30 hod.  FC KVASICE - ÚJEZDEC
6.  13. 9. 2009 NEDĚLE  16.00 hod.  ŽALKOVICE - KVASICE
7.  20. 9. 2009 NEDĚLE  16.00 hod.  FC KVASICE - ZBOROVICE
8.  27. 9. 2009 NEDĚLE  15.30 hod.  BŘEZOLUPY - FC KVASICE
9.  4. 10. 2009 NEDĚLE  15.30 hod.  FC KVASICE - KNĚŽPOLE
10.  11. 10. 2009 NEDĚLE  15.00 hod.  BORŠICE - FC KVASICE
11.  18. 10. 2009 NEDĚLE  14.30 hod.  FC KVASICE - NEDACHLEBICE
12.  25. 10. 2009 NEDĚLE  14.00 hod.  DOLNÍ NĚMČÍ - FC KVASICE
13.  1. 11. 2009 NEDĚLE  13.30 hod.  FC KVASICE - OŘECHOV
14.  8. 11. 2009 NEDĚLE  13.30 hod.  FC KVASICE - 1. FC SLOVÁCKO ,,C,,

MUŽI „B„ OKRESNÍ SOUTĚŽ, III. TŘ. SKUPINA C

1.  9. 8. 2009 NEDĚLE  16.30 hod.  DŘÍNOV - FC KVASICE ,,B,,
2.  15. 8. 2009 SOBOTA  10.15 hod.  FC KVASICE ,,B,, - BAŘICE
3.  22. 8. 2009 SOBOTA  16.30 hod.  MORKOVICE ,,B,, - FC KVASICE ,,B,,
4.  30. 8. 2009 NEDĚLE  16.30 hod.  TROUBKY- FC KVASICE ,,B,,
5.  5. 9. 2009 SOBOTA  16.30 hod.  FC KVASICE ,,B,, - LUBNÁ ,,B,,
6.  13. 9. 2009 NEDĚLE  16.00 hod.  LITENČICE - KVASICE ,,B,,
7.  19. 9. 2009 SOBOTA  16.00 hod.  FC KVASICE ,,B,, - STŘÍLKY
8.  27. 9. 2009 NEDĚLE  15.30 hod.  POČENICE - FC KVASICE ,,B,,
9.  3. 10. 2009 SOBOTA  15.30 hod.  FC KVASICE ,,B,, - ROŠTÍN
10.  10. 10. 2009 SOBOTA  15.00 hod.  FC KVASICE ,,B,, - DŘÍNOV
11.  18. 10. 2009 NEDĚLE  14.30 hod.  BAŘICE - FC KVASICE ,,B,,
12.  24. 10. 2009 SOBOTA  14.00 hod.  FC KVASICE ,,B,, - MORKOVICE ,,B,,
13.  31. 10. 2009 NEDĚLE  13.30 hod.  FC KVASICE ,,B,, - TROUBKY

PŘÍPRAVKA 

1. turnaj  5. 9. 2009 SOBOTA  10.00 hod.  ZDOUNKY
   Zdounky - Koryčany Kvasice - Rymice
   Koryčany - Rymice Zdounky - Kvasice 

2. turnaj  13. 9. 2009 NEDĚLE  10.00 hod.  KVASICE
   Kvasice - Koryčany Rymice - Zdounky
   Koryčany - Zdounky Rymice - Kvasice

3. turnaj  19. 9. 2009 SOBOTA  10.00 hod.  RYMICE
   Rymice - Koryčany Kvasice - Zdounky
   Koryčany - Kvasice Zdounky - Rymice

4. turnaj  26. 9. 2009 SOBOTA  10.00 hod.  KORYČANY
   Zdounky - Koryčany Kvasice - Rymice
   Koryčany - Rymice Zdounky - Kvasice 

5. turnaj  3. 10. 2009 SOBOTA  10.00 hod.  RYMICE
   Kvasice - Koryčany Rymice - Zdounky
   Koryčany - Zdounky Rymice - Kvasice

6. turnaj  10. 10. 2009 SOBOTA  10.00 hod.  ZDOUNKY
   Rymice - Koryčany Kvasice - Zdounky
   Koryčany - Kvasice Zdounky - Rymice

KOLO                                                                         DATUM                                ZAČÁTEK                                               SOUPEŘ
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Matyášek Kadlík

Veronička Kozlová

Matyáš Kadlík květen Osmek
Soňa Kuczynská květen Nová
Veronika Kozlová červen Packov

Děti narozené květen - červenec 2009

Martínek Klas

Magdalénka Hoffmanová

Vašíček Kohout

Sonička Kuczynská

Václav Kohout červen Tlumačovská
Magdaléna Hoffmanová červenec Družstevní
Martin Klas červenec Bělovská



www.kvasice.cz

strana 18                                                                                                                                                           Kvasické noviny

Uzávěrka příštího vydání novin je 25. 11. 2009
Vydavatel: Obec Kvasice
Náklad: 650 Ks
Redakční rada: Renáta Nelešovská, Aleš Judas a Ing. Jana Brázdilová
Grafická úprava a sazba: Jiří Vysloužil
Tisk: HART Press spol. s r.o. Otrokovice
Evidenční číslo: MK ČR E 14182

Blahopřejeme spoluobčanům, kteří v období od 1. 10. 2009 do  
30. 12. 2009 oslaví krásné životní jubileum.

Uváděni jsou jubilanti při dosažení věku 60, 65, 70, 75, 80, 85, 
90, 95, 100...

(Zveřejněny jsou pouze jména jubilantů, kteří dali redakci písemný souhlas)

(zveřejněny jsou pouze jména zesnulých občanů, jejichž rodiny daly matrice 
k vyvěšení parte)

Životní jubileum

Říjen

Listopad

Prosinec

Navždy nás opustili

květen - červenec 2009

Petr Chalupa Družstevní květen

Zdeněk Trávníček Husova květen

Viktor Fiža Kroměřížská květen

Pavel Neča Horní květen

Štěpánka Opluštilová A. Dohnala květen

Anežka Vobejdová Boční květen

Josef Skácel Včelín červen

Jindra Růžková Osmek červen

Hedvika Janíková Nová červen

Josef Tomaštík Osmek červen

Zdeněk Brázdil    Mírová červen

Marie Nevřalová U Rybníčka červenec

UPOZORNĚNÍ: Redakce Kvasických novin nezodpovídá za správnost úda-
jů uveřejněných v rubrice Společenská kronika. Údaje poskytuje Matrika 
Obecního úřadu Kvasice.

Společenská kronika

Oldřich Koláček Parková 80

Anežka Gazdíková Mírová 70

Anna Mičáková Hráza 80

Marie Brišová Krajina 70

Štěpánka Apolenářová Horní 75

Ladislav Štanglica Nová 60
František Malík Kroměřížská 80
Florián Dvorník U Rybníčka 60
Jarmila Rozsypalová Kroměřížská 90
Marie Andrýsková Čtvrtky 80
Marie Gregorová Družstevní 65
Fedor Nedošínský Zahradní 60
Anna Vymyslická Mírová 70
Tomáš Grňa A. Dohnala 65
Zdenka Klapilová U Rybníčka 60

František Štěbra Zahradní 75
Marie Kuncová Krajina 90
František Ondrašík Parková 65
Petr Podhorský Horní 65
Lidmila Špačková Krajina 80
Vlastimil Zápeca U Rybníčka 65
Viera Loučková Bělovská 65

Blahopřání

Dne 18. října 2009 oslaví naši rodiče 
Josef a Anna Tinkovi z Kvasic 40 let společného živo-
ta. Za lásku a starostlivost děkují dcery Anna a Pavla 
s rodinou. Velkou pusu posílají vnoučata Veronika, 

Pavla, Jakub, Anetka a Adámek.

Zateplování fasád,
malování exteriérů a interiérů

Petr Doležal

tel.: 739 252 969
dolezal.eva@seznam.cz


